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‘Sirkülasyon Kanalı‘Sirkülasyon Kanalı
mutlaka yapılmalı’mutlaka yapılmalı’
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ÜLKÜ Ocakları Eski Genel Başkanı Sinan 
Ateş suikastının duruşmasına Ankara’da 
devam edildi. Davayı takip eden CHP Genel 
Başkanı Özgür Özel, mahkemenin acele bir 
şekilde bütün talepleri reddettiği gibi ışık 
hızıyla karar vermeye çalıştığını iddia etti. 
Özel, “Eğer siz, buradaki üç beş torbacı 
katile ceza verip aracıları görmezden gelip 
esas azmettiricileri cezalandırmazsanız, bu 
iş olmaz” dedi.
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TÜRKIYE Büyük Millet Meclisi (TBMM) yeni 
yasama yılına bugün başlıyor. TBMM Başkanı Nu-
man Kurtulmuş’un açılış konuşmasının ardından 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan da Genel 
Kurul’a hitap edecek. TBMM’de bu dönemin en 

önemli başlığı ekonomi olacak. SGK 
ve vergi uygulamalarını 

içeren Orta Vadeli 
Program’ın yanı 

sıra Yargı Paketi 
de bu dönem ele 
alınacak. 

IZMIR’de hayvan 
hakları savunucuları ve 
48 kuruluş, imzaladıkları 
deklarasyon ile sokak 
hayvanlarına yönelik 
yasaya tepki göstererek, 
yürüyüş ve miting dü-
zenledi. Mitingde yasaya 
dikkat çekmek isteyen 
İzmir Yaşam Hakkı Sa-
vunucuları Derneği Üyesi 
Pınar Alpasil, basın açık-
lamasını girdiği demir 
kafesin içinde okudu. 3

Açıklamayı
kafeste
okudu
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IZMIR Körfezi’nde meydana gelen balık 
ölümleri ve koku nedeniyle İzmir Ticaret 
Odası’nda  (İZTO) uzmanlar bir araya geldi. 
Uzmanlar, İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin 
çalışmalarına destek olunmasını önerirken 
körfeze yapılan kirli su deşarjlarının mutlak 
suretle önüne geçilmesini, arıtma tesislerinin 
kapasitesi ve seviyesinin artırılmasını ayrıca 
Sirkülasyon Kanalı Projesi’nin mutlaka 
hayata geçirilmesi gerektiğini vurguladı.

www.yenibakis.com.tr
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Güvenilir ve tarafsız haberin adresi Fiyatı 4 TL

CemilCemil
TugayTugay

TÜRKIYE’de fiyatı 2 bin 500 ila 3 bin TL arasında 
değişen rahim ağzı kanseri (HPV) aşısı için İzmir 
Büyükşehir Belediyesi’nden kadınlara müjde geldi. 
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil Tugay, HPV 
aşısının henüz SGK tarafından karşılanmadığını belirte-

rek, “HPV aşısı Dünya Sağlık Örgütü’ne üye ülkelerin 
yüzde 60’ında ücretsiz yapılıyor. Biz de belediye olarak 
aralık ayı itibariyle 18-26 yaş grubunda yer alıp sosyal 
destek sisteminde bulunan kadınlarımıza 3 doz HPV 
aşısı uygulamasına başlayacağız” ifadelerini kullandı.

NARLARINARLARI
ILAÇ DEĞILILAÇ DEĞIL
BÖCEKBÖCEK
KORUYORKORUYOR 5

Gürültü terörünün 
anatomisi

DÜĞÜN salonlarının yakınlarında 
oturanlarınız vardır, bilirler.
Bu salonlardan ve bahçelerden 
çevreye yayılan sesin hiçbir 
zaman endazesi olmamıştır, 
olmayacaktır da…

Tayfur GöçmenoğluTayfur Göçmenoğlu
2

Ücretlerde vergi 
sorunsalı

Mahmut Aydoğmuş

5

Faizler indikçe 
7

İbrahim Attila Acar
Prof. Dr.

Büyükşehir, İzmirli kadınlara Büyükşehir, İzmirli kadınlara 
ücretsiz ‘HPV aşısı’ yapacakücretsiz ‘HPV aşısı’ yapacak

TBMM bugün açılıyorTBMM bugün açılıyor
gündem ekonomigündem ekonomi

Pınar Pınar 
AlpasilAlpasil

Ülke genelindeki çiftçiler gibi Ödemişli patates üreticisi de mahsulüne müşteri 
bulmakta zorlanıyor. ZMO İzmir Şube Başkanı Hakan Çakıcı, “Tarımda 
planlama olmayınca köylü, karavana üretim yapıyor, sonuç bu oluyor” dedi

5

ÜLKEMIZDE tarımsal üretim ve pazarlama-
ya yönelik bir planlama olmadığını söyleyen 
Ziraat Mühendisleri Odası İzmir Şube Başkanı 
Hakan Çakıcı, bu sorunun her yıl çiftçiyi is-
yan ettirdiğini belirtti. Çakıcı, “Çiftçi şansıma 

ne çıkarsa deyip karavana üretim yapıyor. 
Ama o sene üretim çok olunca fiyat düşüyor 
ve ürün tarlada kalıyor. Toplanmayan ürün 
nedeniyle marketlerde yine az ürün bulunuyor 
ve zamlanıyor” diye konuştu. İzmir’in Kınık 

ilçesinde başlayıp ülke geneline yayılan çiftçi 
eylemlerinin bu plansızlıktan kaynaklandığını 
vurgulayan Çakıcı, ürünün fazla olmasının  
da az olmasının da doğrudan tüketiciye  
zam olarak yansıdığını açıkladı.

12-13 EKIM’de ‘Seferihisar 
Imece Sokak Hayvanlarıyla 
Dayanışma Kitap Günleri’ etkin-
liğinden elde edilecek gelirin 
tümünün hayvan barınaklarına 
bağışlanacağını belirten şair 
Vejdin Çiçek bunu, 
sokak hayvanları-
nın katledilmesine 
karşı edebiyatın 
bir itirazı olarak 
düşündüklerini 
vurguladı.

HAYVAN KATLIAMINA
EDEBIYATIN ITIRAZI VAR

Altay da kötü 
Fethiyespor da

Murat B. Babaoğlu

8

SEZONA Kırşe-
hir beraberliğiyle 
başladıktan 
sonra dışarıda 
Bulvarsopr’u 3-0, 
Izmir’de 23Elazığ 
FK’yı 2-0, Artvin 
Hopaspor’u da 
deplasmanda gol 
yemeden 3-0 gibi 
farklı bir skorla 
ekarte ederek 

zirve yürüyüşü-
nü sürdüren Kar-
şıyaka, dördüncü 
haftanın sonun-
da namağlup 10 
puana yükseldi. 
Karşıyaka bu 
hafta Mustafa 
Denizli Alsancak 
Stadı’nda Borno-
va 1877’yi konuk 
edecek.

Yılda 400 bin kişi geziyorYılda 400 bin kişi geziyor
MANİSA’nın Kula ile 
Salihli ilçesi sınırla-
rında yer alan,  An-
tik çağ coğrafyacısı 
Strabon’un ‘Yanık 
Ülke’ olarak tanım-
ladığı jeoparkı, yılda 
ortalama 400 bin 
kişinin ziyaret ettiği 
belirtildi. 3
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PATATES DE
KARAVANA!!

ÖZEL

Filiz Erol
HABER

Hakan Hakan 
ÇakıcıÇakıcı

CemilCemil
TugayTugay

Vejdin Vejdin 
ÇiçekÇiçek

ÖZEL

Filiz Erol
HABER

Özgür Özgür 
ÖzelÖzel

KARŞIYAKA’NIN KARŞIYAKA’NIN 
ZIRVE YÜRÜYÜŞÜZIRVE YÜRÜYÜŞÜ

Altınordu Altınordu 
Torbalı’da Torbalı’da 
coştucoştu
DEPLASMANDADEPLASMANDA  
çıktığı 2 karşılaşmada çıktığı 2 karşılaşmada 
1’er puan toplayan 1’er puan toplayan 
TFF 2. Lig Beyaz TFF 2. Lig Beyaz 
Grup’ta Altınordu, Tor-Grup’ta Altınordu, Tor-
balı’daki Metin Oktay balı’daki Metin Oktay 
Yerleşkesi’nde oynadı-Yerleşkesi’nde oynadı-
ğı 3 maçı da kazana-ğı 3 maçı da kazana-
rak 11 puana ulaştı ve rak 11 puana ulaştı ve 
beşinci sıradan üçüncü beşinci sıradan üçüncü 
sıraya yükseldi.sıraya yükseldi.
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GEÇTIĞIMIZ günlerde 
Urla Kırmızı Sanat Galeri-
si’nde “Göründüğü Gibi/&-
Değil” adlı kişisel sergisi 
ile büyük ses getiren res-
sam Gülderen Depas, hem 
sanat serüveni hem de 2012 
yılından beri kullandığı ve 
kişisel olarak geliştirdiği 
çok katmanlı resim tekniği 
ile sanatseverler arasında 
konuşulmaya devam ediyor.  
Aslen mimar olan ve elli 
yaşından sonra Dokuz Eylül 
Güzel Sanatlar Fakültesi 
Resim Bölümü’nü bitiren 
Depas, istedikten sonra her 
şeyin mümkün olabileceğini 
yaşamı ile kanıtlıyor. 

İzleyiciyi hem ilk bakış-

ta görülen hem de yüzeyin 
ardında gizlenen anlamlarla 
baş başa bırakan Gülderen 
Depas, 10. Kişisel sergisi 
olan “Göründüğü Gibi/&-
Değil” de farklı bir üslup ve 
teknik kullanarak izleyicilere 
unutulmaz bir deneyim sun-
du. HABER MERKEZI

ABHAZYA’nın 31 yıl önce 
ilan ettiği bağımsızlığı (Aya-
ayra), İzmir Abhaz Kültür 
Derneği tarafından düzenlenen 
etkinlikte kutlandı. İzmir Ab-
haz Kültür Derneği tarafından; 
Konak ve Balçova Belediye-
leri’nin desteğiyle organize 
edilen etkinlik, İzmir ve çevre 
ilçelerden gelen vatandaşların 
yoğun katılımı ile kutlandı.

Dernek Başkanı Faruk Sa-
natçı’nın açılış konuşmasıyla 
başlayan etkinlikte, Gürcis-
tan’a karşı verilen mücadele-
de şehit düşen ve yaralanan 
Abhaz Kahramanlar anılırken, 
savaş döneminden kesitler 
sunan sinevizyon gösterisi 
ve canlı müzik performansı 
vatandaşların duygu dolu anlar 

yaşamasına neden oldu. Et-
kinliğe katılan Abhaz Dernek-
leri Federasyonu’nu temsilen 
Kamuran Çetin ve Nijerya’nın 
Delta Eyalet Kraliçesi de olan 
İzmirli Doktor Gülgün Kırgız 
Akpati Uvkake birer konuşma 
yaparak Abhaz Bağımsızlık 
Mücadelesinin tarihsel sürecini 
anlattı. 

Etkinliğin sonunda Dernek 
Başkanı Faruk Sanatçı; konuş-
macılar Kamuran Çetin ve Dr. 
Gülgün Kırgız Akpati Uvkake 
ile Konak Belediye Başkanı Ni-
lüfer Mutlu Çınarlı ve Balçova 
Belediye Başkanı Onur Yiğit’i 
temsilen Balçova Belediyesi 
Afet İşleri Müdürü Onur Ağır’a 
plaket ve çiçekle teşekkür etti. 
HABER MERKEZI

2 katmanlı resimleriyle
fark yaratan ressam

Düğün salonlarının ya-
kınlarında oturanlarınız 

vardır, bilirler.
Bu salonlardan ve bahçe-

lerden çevreye yayılan sesin 
hiçbir zaman endazesi olma-
mıştır, olmayacaktır da…

Yasalar, mahalli 
idarelerce belirlenen 
şartlar, bu mekanla-
rı işletenler tarafın-
dan hep ihlal edilir.

Desibel, saat 
gibi konular da aynı 
mekan sahipleri için 
kıymet-i harbiyesi 
olmayan konulardır.

Bir düğünde müziğin 
sonuna kadar açılması, size 
bize değil ama birilerine 
mutlaka keyif veriyor ki, 
bunlar oluyor.

Bir kilometre ötede oturanı 
rahatsız eden aynı müzik, 
dibinde çalındığında insana 
nasıl bir mutluluk sunabilir 

ki? Ve mekan sahipleri, bun-
da niçin ısrar edip dururlar?

Böyle birkaç mekana yakın 

oturduğum için sahiplerinden 
birine sebebini sordum. 

Meğer özellikle belli 
bölgelerden göç edenler ve 
biraz da Romanlar, bundan 
hoşlanıyormuş. Sesi kıstıkla-

rında “Bizim sesimizi niye 
kısıyorsunuz?” diye 

tehdit ediyorlarmış. 
Düğündeki gürültüyü 
neredeyse etnik bir 
sorun yapıyorlarmış.

Bu garip hassasi-
yet, “Kafasına göre 

yaşamak isteyen” zih-
niyetin eseridir. Millet 

çoğunluğunu da rahatsız 
eder noktaya gelmiştir.

Sosyal yaşamın önemli 
sorunlarından biri olan bu te-
rörün ; konu buraya çekildiği 
için çözümü de yoktur.

Tayfur 
Göçmenoğlu

tayfurgocmenoglu@gmail.com

Her telden Gürültü terörünün anatomisi

“

Belediyelerin, böl-
gelerindeki okullar-
da başlattığı temizlik 
seferliği Milli Eğitim 
Bakanlığı tarafından 
engellendi.

Bu seferberliğe Buca 
Belediyesi de katılmıştı 
ve ilçedeki bütün okul-
ları temizleme kararlılı-
ğı ile kollar sıvanmıştı 
ki yasaklama haberi 
geldi, daha iki üç okul 
temizlenmişken çalış-
malar durduruldu.

İşte tam bu sırada; 
muhalefet yapmak için 
“her şey mübah” diyen 
AK Partili bir eski yö-
netici, zehir zemberek 
bir paylaşım yaparak 
belediyeyi suçladı:

“Göz boyuyorsunuz. 
İki okulu temizledik 
diye övünemezsiniz” 
benzeri cümlelerle 
kendince yaşananı 
eleştirdi.

Muhterem, kendi Mil-
li Eğitim Bakanlığı’nın 

yasaklamasından ha-
berdar değildi. Neden-
se yasaklamayı duy-
mamıştı. Ama meydan 
boş ya, “Atayım, belki 
tutar” demişti.

Arkadaşları uyardı-
lar, “Sen ne yapıyor-
sun?” dediler, ondan 
sonra aklı başına geldi.

Mesnetsiz, sadece 
karalamaya dayalı, sal-
vo atış muhalefet her 
devirde görülmüştü 
ama böylesi asla…
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Resmi makamlar, 
kullandıkları dile 

istedikleri gibi 
karışıyorlar.

Mesela “Düzenli göçmen-
düzensiz göçmen” diye bir 

ayırım yapabiliyorlar.
Göçmenin düzenlisi ile 
düzensizi arasındaki 
farkı, kelimenin temel 

anlamından ayırıyorlar.
Çünkü düzensiz göçmen 

diye tanımladıklarına 
sığınmacı diyemiyorlar.

Osmanlı da Türkiye 
Cumhuriyeti de 

yüzyıllardır bir göçmen 
akımı yaşadı. Ama 

düzensiz göçmen olayı 
ile karşılaşmadı. Hepsi 

devletin kontrolündeydi ve 
aslında düzenliydi.

Sığınmacıyı 
meşrulaştırma politikası 
, hep birlikte göreceğiz; 
yakında başka 

pek çok icada yol 
açacaktır. 

Düzenli- 
düzensiz 
göçmen

İbrahim 
Ormancı

”

Öğren de gel derler ya

Ufak at civcivler yesin 
sözünü ‘’Ufak at troller ye-
sin’’ şeklinde değiştirdik!

***
Ben sana FENOMEN 
olamazsın demedim 

oğlum. ADAM olamazsın 

dedim adam!
***

İyimserlik ömrü uzatı-
yormuş. Desene erken-
den çekip gideceğiz bu 

dünyadan!
***

Altın fiyatları her gün 
rekor kırıyormuş. Gram 
altın 3000 TL’ye dayan-
mış. Düğünde evlene-
cek çiftlere altın takan 

davetliyi eve Limuzin ile 
gönderiyoruz!

90’LAR pop müziğinin 
efsane şarkıları arasına 
giren Ferda Anıl Yarkın yo-
rumuyla sevilen “Üzülme” 
isimli eser, İrlanda’da ya-
şayan usta yorumcu Tülay 
Açıkgöz tarafından yeniden 
yorumlandı. 20 yıldır İrlan-
da’da yaşayan başarılı şar-
kıcı Tülay Açıkgöz, yapım-
cılığını Turgay Korkmaz’ın 
üstlendiği ve İrem Müzik 
etiketiyle müzik severlere 
sunduğu “Üzülme” isimli 
eserin aranjör koltuğunda 
Mithat Bozkurt oturdu. 

Babasını Covid-19’dan 

kaybettiğini dile getiren Tü-
lay Açıkgöz, bu şarkıyı ilk 
dinlediğinde aklına gelen 
ilk kişi olduğunu babası için 
seslendirdiğini vurguladı. 
İrlanda halkının Türkleri 
çok sevdiğini sözlerine 
ekleyen Tülay Açıkgöz 
“Hedefim İrlanda’da Türk 
Müziğini tanıtmak. Şarkı-
larımızı sergileyeceğimiz 
ortamı kurmak ve sanatçıla-
rımızı da orada ağırlamak. 
Bunun için bu tekli çalışma 
ilk adımım, arkası büyük 
sürprizlerle gelecek” dedi. 
HABER MERKEZI

Abhazya’nın bağımsızlık 
günü İzmir’de kutlandı

Gülderen Gülderen 
DepasDepas

Seferihisar Sanat Dayanışması 
tarafından 12-13 Ekim’de 

Seferihisar İmece Sokak Hayvan-
larıyla Dayanışma Kitap Gün-
leri etkinliği gerçekleştirilecek. 
Etkinlik hakkında bilgi veren Şair 
Vejdin Çiçek, “Ülkemiz tarihinde 
bir ilk olarak, sokak hayvanlarının 
katliamı yasası onaylanarak yü-
rürlüğe girdi. O tarihten beridir ki 
geçen her güne katliam haberleriy-
le uyanıyoruz. Topluca zehirlenen 
sokak hayvanlarının 
çığlıkları ülkeyi 
boydan boya aşarak 
yürekleri dağlıyor. 
Sokaklara ve çöp-
lüklere bırakılan 
hayvanlarının 
acı inlemeleri 
çocuklarımızın 
ruhlarında derin 
izler bırakmaya 
devam ediyor. Kitap 
Günleri, tıpkı insan 
ve doğa kıyımında ol-
duğu gibi, can dostlarımız, sokak 
hayvanlarının katledilmesine karşı 
edebiyatın bir itirazı olarak düşü-
nüldü” ifadelerini kullandı.

Hayvanlar eşlik edecek
Kuruluşunu ağustos aynında 

açıklayan Seferihisar Sanat Daya-
nışması’nın üyesi olan Çiçek, “22 
Eylül’de Teos Yazarlar Evi’nde 
yaptığı genişletilmiş toplantısın-
da, yaşanan/yaşanacak hayvan 

katliamına 
karşı edebiyatın 

sesini yükseltmek 
üzere bir etkinlik 

planladı. Alınan 
karar uyarınca 12-13 

Ekim 2024, cumartesi- 
pazar günleri Seferihisar İmece 
Sokak Hayvanlarıyla Dayanışma 
Kitap Günleri düzenlenecek. 
Etkinlik, Ege’nin bir yakasında, 
Teos ve Lebedos coğrafyasında 
kök salmış bir kültürün ardılları 
Seferihisar Sanat Dayanışması 
olarak, Seferihisar Belediyesi kat-
kıları, Türkiye Yazarlar Sendikası 
ile Seferihisar Hayvan ve Doğa 
Dostları Derneği ‘nin işbirliği ve 
diğer sivil toplum kuruluşlarının 

desteği ile gerçekleşecek.
Kitap Günleri boyunca, 

stantlarda kitaplarını imzalayacak 
yazarlara, sahiplenilmiş sokak 
hayvanları sahipleriyle birlikte 
eşlik edecek, etkinlik alanında 
Sokak Hayvanlarıyla Dayanışma 
Karikatür Sergisi yer alacak” diye 
konuştu.

Çocuklara hediye kitap 
‘Çocuklar Kitapsız, Hayvanlar 

Sahipsiz Kalmasın’ sloganıyla 
düzenlenecek etkinliğin tüm ge-
lirleri sokak hayvanlarını koruma 
amaçlı kullanılacağını aktaran Çi-
çek, “Belediyeyle iş birliği içinde 
böyle bir kampanya başlattık. 
Üyelerin çoğu yazarlar sendika-

sı üyesi. Onlar da güç veriyor. 
Toplanacak gelirlerin tümü hay-
van barınaklarına bağışlanacak. 
Kalan kitapların tümü okullara 
dağıtılacak. Etkinliğe katılan her 
çocuğa kendi beğeneceği ilk kitap 
hediye edilecek. Tüm ülkeden 
yazar ve yayınevlerini, etkinliğe 
katılmaya, katılamayacak olanları 
kitap bağışı yapmaya, her daldan 
sanatçıyı mümkünse kucaklarında 
bir hayvanla Çocuklar Kitapsız, 
Hayvanlar Sahipsiz Kalmasın 
temalı en fazla 1 dakikalık video 
çekerek Seferihisar Sanat Daya-
nışması’na göndermeye ve kendi 
sosyal medya hesaplarında ya-
yımlamaya çağırıyoruz” sözlerine 
yer verdi.

kitap günleri

Can dostlarla Can dostlarla 
dayanışma içindayanışma için
12-13 Ekim’de ‘Seferihisar İmece Sokak Hayvanlarıyla Dayanışma Kitap Günleri’ etkinliğinden 
elde edilecek gelirin tümünün hayvan barınaklarına bağışlanacağını belirten Vejdin Çiçek bunu, 
sokak hayvanlarının katledilmesine karşı edebiyatın bir itirazı olarak düşündüklerini vurguladı

ÖZEL

Filiz Erol
HABER

Vejdin Vejdin 
ÇiçekÇiçek

Efsane Efsane 
şarkıya şarkıya 
Tülay Tülay 
Açıkgöz Açıkgöz 
yorumuyorumu
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1940 yılında, ünlü fizikçi Albert Einstein, 
Amerikan vatandaşı oldu. 

1880 yılında, ilk 
elektrikli ampul fabri-
kası, Thomas Edison 
tarafından açıldı. 

1905 yılında, Gala-
tasaray Spor Kulübü 
kuruldu.

1988 yılında, Mihail Gorbaçov, Sovyetler Birliği 
devlet başkanlığını üstlendi. 

İlk elektrikli İlk elektrikli 
ampulampul

 fabrikası fabrikası

Galatasaray Galatasaray 
SporSpor

Kulübü Kulübü 
kuruldukuruldu

Einstein, ABDEinstein, ABD
vatandaşı olduvatandaşı oldu

Pele’den Pele’den 
futbola vedafutbola veda

GorbaçovGorbaçov
devlet başkanıdevlet başkanı

1977 
yılında, 
Brezilyalı 
futbol 
yıldızı Pele 
futbolu 
bıraktı. 
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‘Yanık Ülke’ turistin ‘Yanık Ülke’ turistin 
          yeni gözdesi oldu          yeni gözdesi olduManisa’nın Kula 
ile Salihli ilçesi 
sınırlarında yer 
alan jeoparkın 
kalbi olarak 
nitelendirilen 
10 bin yıllık 
Kula Divlit 
volkanik alanı, 
turizmin yeni 
gözdesi oldu. 
Antik çağ 
coğrafyacısı 
Strabon’un 
‘Yanık Ülke’ 
olarak 
tanımladığı 
jeoparkı, yılda 
ortalama 400 
bin kişinin 
ziyaret ettiği 
belirtildi

UNESCO Global Jeoparklar 
Listesi’ne 2013 yılında giren 
ve 2019 yılında UNESCO 

tarafından tescillenerek, Türkiye’nin 
UNESCO etiketli, ilk ve tek jeoparkı 
olan Kula-Salihli Global Jeoparkı, 
görsel güzelliği ve atmosferiyle tu-
rizmin yeni gözdesi oldu. ‘Jeoparkın 
kalbi’ olarak nitelendirilen, Türki-
ye’nin en genç volkanik sahalarından 
10 bin yıllık Kula Divlit volkanik 

alanı, yerli 
ve yabancı 
turistin ilgi 
odağı oldu. 
Antik çağ 
coğrafyacısı 
Strabon’un 
‘Yanık Ülke’ 
olarak tanım-
ladığı jeopark, 
doğaseverlerin 
ve fotoğraf 
meraklılarının 
son zaman-

larda gözde 
mekanları arasında yer alırken, yılda 
ortalama 400 bin kişinin ziyaret 
ettiği belirtildi. Öte yandan, bölgenin 
turizm merkezi olması için Manisa 
Büyükşehir Belediyesi öncülüğünde, 
Zafer Kalkınma Ajansı ve Jeopark 
Belediyeler Birliği desteği ile proje 
çalışmaları sürüyor.

2 bin 320 km2

Kula-Salihli UNESCO Global 
Jeoparkı’nın sorumlu mühendisi 
Yiğit Karakuzu, “2019 yılında Ku-
la-Salihli UNESCO Global Jeoparkı 

olarak jeopark başvurusu yaptık ve 
2019 yılında UNESCO bizi tescil-
ledi. Şu an Türkiye’deki UNESCO 
tarafından tescillenmiş tek jeopark 

burası. Kula-Salihli ilçelerimizin 
idari sınırlarını kapsamakta olup, 
2320 kilometrekare bir alanımız var. 
Bu alan içinde toplam 73 tane tes-

cillenmiş jeositimiz bulunmakta. Bu 
jeositler arkeolojik, jeomorfolojik, 
kültürel jeositiler gibi farklı farklı 
sınıflandırılabilir. Bunların sadece 

21 tanesi şu an turizme açık. Çünkü 
belli altyapılar yapılması gerekiyor 
ve her jeositinin turizme açılması 
uygun değil. Bazıları sadece bilim-
sel öneme sahip, bazılarının hiçbir 
peyzajı değeri olmamasına rağmen 
dünya çapında öneme sahip bilimsel 
değerleri var. Şu an bulunduğumuz 
alanda jeoparkımızın kalbi olarak 
nitelendirebileceğimiz Türkiye’nin 
en genç volkanik sahalarından Kula 
Divlit Volkanik alanı. Bu alanda 
4 farklı jeositimiz bulunmaktadır. 
Kula Divlit cüruf konisi ve lav 
akıntısı, parazit koniler, spatter 
koniler lav tünelleri ve hendekleri 
gözlemlemek mümkündür. Volkan 
konisi olan ana koni bu bölge yer 
almaktadır” ifadelerini kullandı.

En	genci	10	bin	yıllık
Tüm jeoparkın yıllık ziyaretçisi-

nin kesin bir şekilde sayılamamakla 
birlikte yaklaşık olarak 400 bin 
civarı olduğunu tahmin ettiklerini 
belirten Karakuzu, “Çünkü sadece 
belirli noktalarda biz sayım yapa-
biliyoruz. Kapalı bir alan olmadığı 
için ve herhangi bir yolla jeopark 
sahasına girilip herhangi bir nok-
tada turistik faaliyet yapılabileceği 
için şu an tahmini sayımız 400 bin 
civarında. Şu an içinde bulunduğu-
muz volkanik alan Türkiye’nin en 
genç 10 bin yıllık, Türkiye’nin en 
genç volkanik alanı” dedi. DHA

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Genel Sekreteri Burak Deste de 
Manisa’daki turizm potansiyelinin 
açığa çıkarılması ve turizm ekono-
misini Manisa’da da gözle görülür 
hale gelebilmesi için çalışmalara baş-
ladıklarını söyledi. Öncelikli olarak 
bir destinasyon belirlediklerini ifade 
eden Deste, “Sart Antik Kenti’n-
den başlayıp Ahmetli Bintepeler 
ve jeoparkın tanıtımını yapacağız. 
Öncelikle bir turizm filmi hazırlıyoruz. 
Tanıtım filmi ile web siteleri ve özel 
sosyal medya hesapları olacak. Özel 

sektörü de işin içine dahil ederek, 
yurt dışından turistleri bölgeye 
çekebilmek için turizm acenteleriyle 
görüşmelerimiz var. Bunu yaparken 
de kesinlikle kültür ve tabiat varlıkları 
koruma kurulunun kontrolünde ve 
denetiminde olacak. Hiçbir şekilde 
tarihi dokuya zarar verecek bir şey 
düşünmüyoruz. Çalışmalarımız tüm 
hızıyla sürüyor. Önümüzdeki gün-
lerde somut adımlarımızı göreceğiz 
hem Manisa hem turizm merkezi 
olacak hem bölge ekonomik olarak 
canlanacak” diye konuştu. 

‘Manisa’nın turizm ‘Manisa’nın turizm 
potansiyelini açığa potansiyelini açığa 
çıkaracağız’çıkaracağız’

Mitinge katılan hayvan hakları savunucusu
Açıklamasını demir
kafesin içinde yaptı

Sokak hayvanlarına yönelik yasayı protesto amacıyla düzenlenen mitingde, İzmir Yaşam Hakkı 
Savunucuları Derneği Üyesi Pınar Alpasil, basın açıklamasını girdiği demir kafesin içinde okudu
İZMİR’DE hayvan hakları savu-
nucuları ve 48 kuruluş, imzaladıkları 
deklarasyon ile sokak hayvanlarına 
yönelik yasaya tepki göstererek, yürüyüş 
ve miting düzenledi. Mitingde yasaya 
dikkat çekmek isteyen İzmir Yaşam 
Hakkı Savunucuları Derneği Üyesi Pınar 
Alpasil, basın açıklamasını girdiği demir 
kafesin içinde okudu.

İzmir’de hayvan hakları savunucuları 
ve 48 kuruluş, imzaladıkları deklaras-
yon ile sokak hayvanlarına yönelik 

yasaya tepki göstermek için Cumhuriyet 
Meydanı’nda bir araya geldi. Çeşitli der-
neklerin ve sivil toplum kuruluşlarının da 
bulunduğu eylemde katılımcılar, Gün-
doğdu Meydanı’na yürüyüş düzenledi. 

Dava	yakında
Hayvan hakları savunucuları burada 

düzenlenen mitinge katıldı. Bir hayvan 
hakları savunucusu ise paramotorla 
gökyüzünde ‘Sokaktaki hayvanları yaşa-
tacağız’ pankartı açtı.  Mitingde yasaya 

dikkat çekmek için basın açıklamasını 
girdiği demir kafesin içinde okuyan İz-
mir Yaşam Hakkı Savunucuları Derneği 
Üyesi Pınar Alpasil, “Yasanın ağustos 
ayında meclisten geçirilmesinin ardından 
Anayasa Mahkemesi’ne 16 maddenin 
iptali için açılan dava yakın zamanda 
görülecek. ‘Hayvanları Koruma Kanunu’ 
denilmesine rağmen kanunun adına, 
amacına, koruduğu değerlere açıkça 
aykırı olan bu kanun derhal iptal edilme-
lidir.” dedi. DHA

MUĞLA’NIN Bodrum ilçesinde, yelkenli tekne 
ile yurt dışına çıkmaya çalışan 77 kaçak göçmen 
ile 2 göçmen kaçakçısı şüphelisi ve lastik bottaki 
23 kaçak göçmen yakalandı.

Sahil Güvenlik Komutanlığı, 28 Eylül’de 
saat 06.20 İtalya rotası üzerinde yelkenli tekne 
içerisinde kaçak göçmen olduğu bilgisini aldı. 
Harekete geçen ekipler yelkenli teknedeki 32’si 
çocuk 77 kaçak göçmen ile 2 göçmen kaçakçısı 
şüphelisini yakaladı. 

6’sı	çocuk	
Ekipler aynı tarihte saat 08.05’te Bodrum açık-

larında lastik bottaki 6’sı çocuk 23 kaçak göçmeni 
yakaladı. Kıyıya çıkarılan kaçak göçmenler, İl 
Göç İdaresi Müdürlüğü’ne teslim edildi. 2 göç-
men kaçakçısı şüphelisinin işlemlerinin sürdüğü 
bildirildi. DHA

Bodrum’da 100 
kaçak göçmen 

yakalandı

Yiğit Yiğit 
KarakuzuKarakuzu



İzmir Körfezi’ndeki 
balık ölümleriyle ilgili 
İZTO’da bir araya 
gelen uzmanlar, 
kirli su deşarjının 
engellenmesi, 
arıtma tesislerinin 
kapasitesinin 
artırılması ve 
Sirkülasyon Kanalı’nın 
yapılmasını önerdi

4 Yerel Yönetimler
www.yenibakis.com.tr
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Meslek Fabrikası Meslek Fabrikası 
istihdamı artırıyoristihdamı artırıyor

İzmir Büyükşehir Belediyesi Meslek Fabrikası kariyerimiz.com.tr internet sitesi ile iş arayan ve 
işverenleri tek bir portalda buluşturdu. Son olarak 12 kişi tekstil firmasında işe yerleştirildi

İzmir Büyükşehir Belediyesi Meslek 
Fabrikası Şube Müdür-
lüğü, yerel iş gücü 

piyasasının ihtiyaç 
duyduğu nitelikli 
eleman ihtiya-
cını karşılamak 
üzere mesleki 
ve teknik eğitim 
hizmetleriyle 
İzmir’de istihdamı 
artırmayı sürdürü-
yor. Özellikle kadın 
ve genç işsizleri hedef 
alan kurslar açan Meslek 
Fabrikası, kurslardan mezun olup iş 
arayan kursiyerleri İstihdamı Geliştirme 
ve Destekleme Birimi tarafından çeşitli 
işlere yönlendiriyor. Meslek Fabrikası ta-
rafından tasarlanan kariyerimiz.com.tr ise 
Meslek Fabrikası’ndan eğitim almayanlar 
için de iş fırsatları sağlıyor. Web sitesi 
üzerinden iş ilanlarına başvuran kişiler, 
bu sayede istihdam olanağı elde ediyor. 
Meslek Fabrikası ile iş birliği halinde 
olan Egedeniz Tekstil firması, mezun 
kursiyerlerden ve kariyerimiz.com.tr 
adresi üzerinden başvuruda bulunanlar-
dan 12 kişiyi bünyesine kattı. Firma, yurt 
dışında temas halinde olduğu firmalar ve 

istihdam edilen personeli ile Meslek Fab-
rikası’nı ziyaret etti. Kariyerimiz.com.

tr sitesi sayesinde iş başvurusunda 
bulunarak işe yerleşen gençler, 

işe alınma süreçlerini anlatarak 
İzmir Büyükşehir Belediye-
si’ne teşekkür etti.

İstihdam odaklı
Ziyarette Meslek Fabri-

kası modelini anlatan Meslek 
Fabrikası Şube Müdürü Zeki 

Kapı, 2006 
yılından beri 

mesleki ve teknik 
eğitim faaliyetle-
rini sürdürdük-
lerini söyledi. 
2017 
yılından iti-
baren kursları 
istihdam odaklı 
hale getirdiklerini 
vurgulayan Kapı, 
“2017 yılında İstihdamı 
Geliştirme ve Destekleme 
Birimi’mizi kurduk. Birimimiz, önce 
sektördeki açık pozisyonları analiz edip 
sonrasında bu pozisyonlara dair eğitim 
birimimizle birlikte mesleki ve teknik 

eğitimleri organize ediyoruz. Ardından 
mezunlarımızla sektör temsilcilerini 
buluşturarak yetiştirdiğimiz nitelikli insan 
kaynağının iş gücü piyasasına katılımını 
sağlıyoruz” ifadelerini kullandı. 

İnternete taşındı
Birimin aynı zamanda İŞKUR hizmet 

noktası olarak da görev yaptığına dikkat 
çeken Kapı, “Sadece Meslek Fabrikası’n-
da eğitim alanları işe yönlendirmiyoruz. 

Bizden eğitim almayanlar da 
bize özgeçmişleri ile iş baş-

vurusunda bulunabiliyor” 
dedi. Kurdukları sistemi 

bir yıl önce dijital 
ortama taşıdıklarını 

ve kariyerimiz.
com.tr üzerinden 

iş arayanlar ile işve-
renleri ücretsiz olarak 

buluşturduklarını kayde-
den Kapı, “Bu çalışmaları 

yaparken Egedeniz Tekstil ile 
yollarımız kesişti. Aynı hedefe 

ve gruplara odaklandığımızı fark ettik ve 
çok sağlıklı bir nitelikli kaynağı, mesleki 
eğitim ve istihdam köprüsünü kurmuş 
olduk” bilgisini verdi.

Matematik öğretmenliği mezunu 
olan ancak atanması gerçekleşme-
yen Merve Baldemir, kariyerimiz.
com.tr adresi üzerinden Egedeniz 
Tekstil ailesine katılma sürecini 
şöyle anlattı: “Ben matematik 
öğretmeniyim fakat ben de bazı 
meslektaşlarım gibi atanamadım. 
Bu sebeple mesleğimi yapabilece-
ğim başka işler aradım. Bir arkada-
şımın önerisi ile İzmir Büyükşehir 
Belediyesi Meslek Fabrikası’nın 
kariyerimiz.com.tr portalına kayıt 
oldum ve iş ilanlarını takip etmeye 
başladım. Egedeniz Tekstil’in 
üretim bölümünde veri girişi 
yapacak personel ilanını inceledi-
ğimde almış olduğum eğitimleri 
kullanabileceğim bir iş olduğunu 
gördüm. Mülakatlar sonucunda işe 
alındım. Yaklaşık 3 haftadır şirkette 
çalışıyorum, çok mutluyum. İzmir 
Büyükşehir Belediyesi ve Egedeniz 
Tekstil’e çok teşekkür ederim.”

Konak’ta 3 ayda 
300 kişilik istihdam
KONAK Belediyesi’nin iş dünyasının önemli tem-
silcilerinin de katıldığı törenle üç ay önce hizmete aç-
tığı ‘İş’te Konak Personel İstihdam Ofisi’ kısa sürede 
istihdama önemli bir katkı koydu. İşverenle iş arayan 
vatandaşın kesişim noktası olan İş’te Konak, nitelikli 
iş gücü yaratarak istihdama katkı koyma hedefini ilk 
üç ayda gerçekleştirdi ve bir rekora imza attı. Üyesi 
olan 200’ye yakın firmayla işbirliği halinde çalışan 
İş’te Konak Personel İstihdam Ofisi’nde gerçekleşti-
rilen toplu iş görüşmeleri neticesinde, iş arayan vatan-
daşlar doğrudan işveren firmalarla temas kurma fırsatı 
yakaladı. İş’te Konak’a başvuran 300 kişi ise İzmir’in 
tanınmış firma ve işletmelerinde işe girdi. Konak 
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu, “Şu anda 
200’e yakın firma İş’te Konak üyesi. 2 bine yakın iş 
arayan vatandaşımızın başvurusu bizde kayıtlı. İlk üç 
ayda ise 300 vatandaşımız işbaşı yaptı” diye konuştu. 
İş’te Konak’a başvurular www.istekonak.com web 
sitesi üzerinden online olarak yapılabiliyor. Başvuru 
sonrası, iş arayanlar kendilerine uygun iş ve firma 
seçeneklerini sistem üzerinden takip ederek toplu iş 
görüşmelerine katılabiliyor. HABER MERKEZİ

Bornova’da ailelere 
ebeveynlik eğitimi

BORNOVA Belediyesi ailelerin çocuklrıyla 
sağlıklı iletişim kurmaları amacıyla “Olumlu 
Ebeveynlik Becerileri” eğitimi düzenledi. 
IOM Uluslararası Göç Örgütü iş birliğiyle 
gerçekleştirilen eğitime, ebeveynlerin yoğun 
katılımı dikkat çekti. Eğitimi, Uzman Psiko-
log Selen Karaoğlu verdi. Bornova Bele-
diyesi Nevzat Kavalar Kültür Merkezi’nde 
gerçekleştirilen eğitimde, ebeveynlerin çocuk 
gelişimini daha iyi anlayarak istenmeyen 
davranışları nasıl önleyebilecekleri üzerinde 
duruldu. Katılımcılar, olumlu ebeveynlik 
becerileri edinerek çocuklarıyla daha etkili ve 
sevgi dolu bir ilişki kurmanın yollarını öğren-
me fırsatı buldu. Bornova Belediye Başkanı 
Ömer Eşki, "Sağlıklı ve güçlü bir toplum inşa 
etmek, aile temellerinin sağlam olmasından 
geçiyor. Çocuklarımıza doğru rehberlik ede-
bilmek, onları geleceğin sorumlu ve duyarlı 
bireyleri olarak yetiştirebilmek için ebe-
veynlerimizin bu tür eğitimlerle kendilerini 
geliştirmesi çok önemli" dedi. 
HABER MERKEZİ

Buca’da temizlik 
sırası ibadethanede

BUCA Belediyesi, başlattığı temizlik seferberliği 
kapsamında ibadethaneleri de temizliyor. Buca Bele-
diyesi Sosyal Yardım İşleri Müdürlüğü’ne bağlı ekip-
ler, Efeler Mahallesi’nde bulunan Avni Naili Limboz 
Camii ve Buca Cemevi’nde temizlik çalışması ger-
çekleştirdi. Bucalıların rahatı ve konforu için durmak-
sızın çalıştıklarını ifade eden Buca Belediye Başkanı 
Görkem Duman, “Buca’mızı bulunduğu coğrafyanın 
en güzide ilçelerinden biri haline getirmek için mesai 
arkadaşlarımızla birlikte heyecanla ve azimle çalış-
malarımızı sürdürüyoruz. Güzel Buca’mız tarihine ve 
yaşadığı yüzyıla yakışır bir kent olacak. Vatandaşla-
rımızın bize ihtiyaç duyduğu her alanda ve her yerde 
olmayı sürdüreceğiz” diye konuştu. Çalışmalarda 
zeminde bulunan halılar uygun araçlarla süpürülüp 
tüm tırabzan ve pencereler siliniyor. Aynı çalışma 
bahçede de sürdürülüyor. Ekipler hafta boyunca cami, 
cemevi ve mescitlerde çalışma gerçekleştiriyor. İlgili 
kurumların yöneticilerinin başvurusundan sonra 
çalışma yapılacak kurumlar belirleniyor ve çalışmalar 
gerçekleştiriliyor. HABER MERKEZİ

ZekiZeki
KapıKapı

Urlalılar eğitim için 
Bir'İZ deyip koştu

URLA Eğitim Vakfı (UREV) tarafından 
düzenlenen Bir’İZ Koşusu, bugün Urla Kum 
Denizi’nde gerçekleşti. Eğitime destek sağlamak 
ve farkındalık yaratmak amacıyla organize edilen 
koşu, geniş katılımla başladı. Urla Belediye 
Başkanı Selçuk Balkan da etkinliğe katılarak 
koşuya destek verdi. Eğitime destek olmak ve 
eğitim konusunda farkındalık yaratmayı amaçla-
yan etkinlik, doğa ile iç içe bir ortamda gerçek-
leştirildi. Koşu, farklı yaş gruplarından sporcuları 
ve gönüllü katılımcıları bir araya getirdi. Hem 
profesyonel sporcular hem de amatör koşucuların 
yer aldığı etkinlikte, eğitime katkıda bulunmanın 
önemine vurgu yapıldı. Urla Belediye Başkanı 
Selçuk Balkan, etkinlikte yaptığı konuşmada, 
“Eğitim, toplumumuzun geleceği için en önemli 
konulardan biri. UREV'in düzenlediği bu koşuya 
destek vererek, eğitime katkı sağlamaktan büyük 
mutluluk duyuyorum. Bu tür etkinliklerin devam 
etmesini temenni ediyoruz” dedi. Hem sporun 
hem de toplumsal dayanışmanın bir araya geldiği 
bu önemli etkinlik ile Urla’da farkındalık yaratı-
lırken koşu sonunda, katılımcılara madalyaları ve 
çeşitli ödüller verildi. HABER MERKEZİ

İZTO’dan Körfez 
için 3 öneri geldi

İZMİR 
Körfezi’nde 
meydana gelen 
balık ölümleri ve 
koku nedeniyle 
İzmir Ticaret 
Odası’nda  (İZTO) 
uzmanlar bir araya geldi. İzmir 
Büyükşehir Belediyesi’nden Ege 
Deniz Bölge Komutanlığı’na, 
üniversitelerden İzmir Su 
Ürünleri Yetiştiricileri Üretici 
Birliği ve İzmir İl Tarım ve 
Orman Müdürlüğü’ne kadar 
tüm kurumlardan yetkililerin 
bir araya geldiği toplantıda, 
İzmir Körfezi’nin kurtarılması 
için ivedilikle atılması gereken 
adımlar tartışıldı. Uzmanlar, 
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin 
çalışmalarına destek olunmasını 
önerirken körfeze yapılan kirli 

su deşarjlarının 
mutlak suretle 
önüne geçilmesini, 
arıtma tesislerinin 

kapasitesi 
ve seviyesinin 

artırılmasını ayrıca 
Sirkülasyon Kanalı Projesi’nin 
mutlaka hayata geçirilmesi 
gerektiğini vurguladı 

‘Güvenle yenebilir’
Ege Üniversitesi Su Ürünleri 

Fakültesi Dekan Yardımcısı 
Prof. Dr. Mehmet Tolga Dinçer, 
iç körfezde su sirkülasyonunun 
kısıtlı olduğunu ve buna paralel 
olarak suların, sıcak mevsimlerde 
dış körfez bölgelerine göre daha 
fazla ısındığını söyledi. 2000 
yılında Büyük Kanal Projesi’nin 
devreye sokulmasıyla körfez 

ekosisteminin çok ciddi bir 
düzelme sürecine girdiğini 
aktaran Dinçer, “Ancak 
ilerleyen yıllarda nüfusun 
giderek artmasıyla mevcut 
alt yapı yetersiz kaldı. 10 yılı 
aşkın süredir Çiğli Arıtma 
Tesisi’nden yeterli düzeyde 
arıtılmayan suyun deşarj edildiği 
uydu görüntülerinden, gözlem 
ve araştırma sonuçlarından 
anlaşılıyor” dedi. Ege 
Bölgesi’nin, özellikle İzmir’in, 
ülkemizin balıkçılık sektöründe 
önemli bir yere sahip olduğunu 
belirten İZTO Yönetim Kurulu 
Üyesi Mehmet Şahin Çakan 
da, İzmir'de balık avcılığının 
açık denizde yapıldığını ve 
yakalanan balıkların tüketici 
sağlığı açısından bir tehlike 
oluşturmadığını aktardı. 

Matematik
 öğretmeni de 

var

Murat
Ervin

Mutlu
Duman
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Ücretlerde
 vergi 

sorunsalı
mahmutaydogmus@hotmail.com

Asgari ücretin vergiye tabi olması hemen 
hemen tüm siyasi partiler tarafından yıllardır 
eleştiri konusu yapılır ve seçim vaadi olarak 

meydanlarda dile getirilirdi. Nihayetinde 7349 Sayılı 
Kanunla birlikte 01.01.2022 tarihinden geçerli olmak 
üzere asgari ücret üzerindeki vergi yükü kaldırıldı. 
Beraberinde asgari ücret üzerinde maaş alan hizmet 
erbabının asgari ücrete tekabül eden kısmı da gelir 
vergisinden istisna tutuldu. Bütçe performansı açı-
sından önemli bir gelir kaleminden vazgeçilmiş oldu 
ama Anayasanın 73. maddesinde yer alan mali güce 
göre vergilendirme ve vergide adalet esası işlerlik 
kazandı. 

Bu suretle ücret gelirinin vergilendirilmesi nokta-
sında sorunlardan biri çözülmüş oldu fakat bahsi ge-
çen düzenleme yapılırken bir konu es geçildi. Asgari 
ücretin üzerinde maaş alanlar açısından hesaplama 
yapılırken istisna tutarı hesaplamaya dahil edilmedi.

Ücretliler için uygulanacak 2023 yılı gelir vergisi 
tarifesinde %15 oranındaki birinci dilime esas tutar 
70.000 TL. Çalışanın aylık ücret geliri 20.000 TL ise, 
normalde asgari ücreti düştüğümüzde Eylül ayında 
ikinci dilime girmesi gerekir ancak hesaplama öyle 
yapılmıyor. Sanki asgari ücret istisnası yokmuş gibi 
20.000 TL referans alınıyor ve Nisan ayında yüzde 
20’lik ikinci dilime giriliyor. Yeni yılda asgari ücretin 
ne olacağı tartışılırken bu konunun da çözüme kavuş-
turulmasında fayda var.

Diğer bir hususta ücretliler ile ilgili gelir vergisi 
dilimlerinin diğer kazanç unsurlarına göre ayrışması 
mevzu. Aslında bu konuda bir farklılaşma var ama 
pratikte çok bir karşılığı yok. Sadece üçüncü gelir 
dilimi olan yüzde 27’ye tekabül eden tutar 370.000 
TL yerine 550.000 TL olarak uygulanıyor. 

Asıl sorun şu, 2001 yılında asgari ücret tutarı ile 
gelir vergisinin ilk dilimini mukayese ettiğimizde 22 
kat fark vardı. Şuanda bu oran 6 kata inmiş vaziyette. 
Dolayısıyla ücretliler geçmiş yıllara nazaran ikinci 
vergi dilimine daha hızlı giriyorlar.

Bu hususta Türk-İş tarafından hazırlanan raporda 
belirtildiği üzere 1999-2023 yılları arasında asgari 
ücret 143 kat artmasına rağmen, gelir vergisinin ilk 
dilimi sadece 35 kat artmış. Bu eksende ele alınması 
gereken mevzu, ücret geliri elde edenlere münhasır 
gelir vergisi tarifesini bağımsız ele almak ve dilimleri 
daha yüksek seviyeden belirlemek olacaktır. Yahut 
bu sorunu komple ortadan kaldırıp ücret gelirinde tek 
oran sistemine geçmek icap etmektedir.

Bir diğer konu da ücretlilerin beyanname 
verememesi dolayısıyla yapmış oldukları eğitim ve 
sağlık harcamalarını elde ettikleri gelirden düşeme-
meleri. Ücret stopajının matrahına esas safi tutarın 
belirlendiği GVK 63. maddede yol, kira, ısınma gibi 
temel harcamalar dikkate alınmamıştır. Sermayenin 
vergilenmesi hususunda son derece cömert olan vergi 
kanunlarımızın emeğin vergilendirilmesi konusunda 
da benzer davranışı sergilemesini umut ediyoruz.

Son olarak ücretlilerin beyanname vermesi husu-
su. GVK 86/1-b maddesinde bir değişiklik yapmak 
suretiyle ücretlilerde beyannameyi ihtiyari hale 
getirmek gerekiyor. Mezkur kanunun 89. maddesin-
de belirtilen indirim tutarlarından istifade etmeleri 

Mahmut Aydoğmuş
E. Vergi Başmüfettişi & Öğretim Görevlisi

Sarı altın daSarı altın da
toprak oldutoprak oldu

Sarı altın olarak 
bilinen patateste 
Ödemişli üretici 
umduğunu 
bulamadı, para 
etmediği için 
ürün tarlada 
çürüyüp toprağa 
karıştı. Üreticinin 
karavana 
üretim yaptığını 
söyleyen ZMO 
İzmir Şube 
Başkanı Hakan 
Çakıcı, tarımda 
planlamanın 
şart olduğunu 
vurguladı

Kınık’taki domates üreticisinin 
ürününe çok düşük fiyat teklif 
edilmesi nedeniyle domates-

lerini yollara döküp traktörüyle yol 
kapatmasının ardından Türkiye’nin dört 
bir yanındaki çiftçiler benzer eylemler 
düzenliyor. Birçok üretici sezon öncesi 
fabrikalarla ve tüccarlarla imzaladıkları 
sözleşmelerdeki fiyatları daha da indir-
diklerini belirterek teklif edilen ücretlerin 
maliyetlerin bile çok altında kaldığına 
dikkat çekti. Çiftçi eylemleri gündemdeki 
tazeliğini korurken benzer bir mağduriyet 
Ödemiş’te yaşanıyor. ‘Sarı Altın’ olarak 
bilinen patatesin önemli üretim merkez-

lerinden olan Ödemiş’te üretici, tüccarla 
daha önce yaptıkları anlaşmaya karşın 
kendilerine daha düşük rakamlar su-
nulduğunu kaydetti. Tüccarların tarlada 
alım yapmamasından dolayı patatesler-
depolara kaldırılıyor. Bir kilo patateste 
çiftçinin maliyeti 6-7 TL’yi bulurken 
tüccarların 3 TL fiyat biçmesi üreticiyi 
kızdırdı. 

‘Üretici mutsuz’
Patates fiyatlarını değerlendiren 

Ziraat Mühendisleri Odası İzmir Şube 
Başkanı Hakan Çakıcı tarımda bir 
planlama olmadığını söyleyerek, “Üretici 
patates ekmeyi planladığı zaman kaça 
mal edeceğini, kaça satacağını bilmi-
yor ve bununla ilgili bir öngörüsü yok. 
O zaman da ‘ya değerlenirse’ deyip 
karavana üretim yapıyor. Ama sonunda 
ürettiğinin maliyetini bile karşılamayacak 
bir fiyat öneriliyor. Patateste 
bunu yıllardır 

görüyoruz. Hatta bazı dönemlerde beledi-
yeler çiftçiyi desteklemek adına elindeki 
patatesi alıp bu patatesleri dağıtıyordu” 
ifadelerini kullandı. Plansızlık nedeniyle 
bir yıl ürün fazlası olurken sonraki yıl 
tam tersi eksiklik yaşanabildiğini vurgu-
layan Çakıcı, “Bu yüzden üretici mutsuz. 
Türkiye’de her sektörde olduğu gibi 
tarımda da maliyet sorunu var. Tohumu-
nu, fidesini, tarlaya diktiği andan itibaren 
kullandığı girdilerin fiyatları sürekli artışa 
uğrarken bu artışla orantılı zam yaptığın-
da ürün elinde kalıyor” diye konuştu.

‘Tüketici de mağdur’
Çiftçinin sorunlarını azaltması ve daha 

hızlı çözüm bulması için mutlaka örgüt-
lenmesi gerektiğini ifade 

eden ZMO İzmir Şubesi 
Başkanı Hakan Çakıcı, 

“Kooperatif olarak gübre almakla bireysel 
olarak gübre, ilaç satın almak arasında 
çok fark var. Ürünü satma anlamında da 
yine kooperatifleşme çok önemli. Bunları 
desteklemek zorundayız. Kooperatifler 
de kendi içerisinde üretim planlaması ya-
pabilir. Kooperatifin kapsamına göre bu 
ürünü ekelim, bu kadar ürün elde ederiz, 
bunu bu kadar satabiliriz gibi kendi içinde 
de planlama yapabilir. Plansız olunursa 
çiftçi para kazanamıyor sonraki sene ise 
o ürün az olduğundan tüketici pahalıya 
yiyor. Planlama olmadığı sürece bu döngü 
devam eder” sözlerine yer verdi.

‘Ürün değişikliği şart’
Seneye patates üretiminin azalıp azal-

mayacağıyla ilgili biröngörüde bulunama-
yacağını belirten Çakıcı, “Ödemiş patate-
siyle meşhur. Orada da çiftçi rutin olarak 
patatesini sürekli ekiyor. O çiftçiye başka 
bir ürünü ektiremiyorsunuz. Artık orası 
patates bölgesi oldu. Ama bizim ürün 
değişikliği yaptırmamız gerekir ki fazla 
üretimi tolere edelim. Üretici satabileceği 
kadar üretsin. Hem de ürün çeşitliliği 
yaptığımızda toprağımızı ve sağlıklı bir 
gıda yetiştirmeye teşvik ediyoruz. Sürekli 
aynı ürünü aynı tarlada ektiğiniz zaman 
daha fazla hastalıkla, daha fazla zararlıyla 
karşılaşıyorsunuz. Bu ürün desenleri bunu 
da engellemiş oluyor” diye konuştu.

Ödemiş Ziraat Odası Başkanı 
Ahmet Kocaağa da son dönemde 
patateste sıkıntı yaşadıklarını, şu an 
itibariyle patates hasadının Ödemiş’te 
sona erdiğini söyledi. Yazın sonuna 
doğru patateslerin tarlada kaldığını 
aktaran Kocaağa, “Sıcaklardan dolayı 
patatesler çürüdü. Niğde’de patatesin 
depolanma ihtimali var ama Ödemiş’te 
depolama şansımız yok. Bu yüzden biz 
de birçok ürünümüzü kaybettik” dedi.

‘ÖDEMIŞ’TE 
depolayamıyoruz’

Normal girdilerden kaynak-
lı maliyetlerin olduğunu dile 
getiren Çakıcı, “Toplama işi var, 
nakliye işi var. Tarladan çıktık-
tan sonra da çok fazla maliyet 
biniyor işin içerisine. Bu da 
tüketiciyi ilgilendiren kısım. 
Orada çiftçinin satamayacağı 

kadar, çok düşük fiyata inmiş 
bir patatesi, tüketici gidip pa-
zarda manavda, markette yine 
yüksek fiyatlarda görebiliyor. 
Çünkü yine aracılar yüzünden 
fiyatlar artmış oluyor. Üreticiden 
3 TL’ye alınan ürün markette 30 
TL oluyor” sözlerine yer verdi.

‘Tarlada 3, markette 30 TL’

ÖZEL

Filiz Erol
HABER

NAR ÜRETIMINDENAR ÜRETIMINDE
böceklerin savaşıböceklerin savaşı
Nar üretiminde mahsule zarar veren zararlılara karşı akıllı böceklerle mücadele ediliyor. Prof. Dr. 
Cem Özkan, “İlaçlama yapmadan akıllı ve faydalı böcekleri kullanarak zararlıları baskıladık” dedi
TÜRKIYE’NIN nar üretimin-
de önde gelen şehirleri arasında 
bulunan kentte, geçen yıl Denizli 
Tarım ve Orman Müdürlüğü, 
Ankara Üniversitesi ve üniversite-
nin teknoparkında biyolojik tarım 
alanında çalışmalar yürüten bir ta-
rım firmasının “Akıllı böcek, akıllı 
çiftçi” uygulamasını hayata geçirdi.
Bu kapsamda nar üretiminin yoğun 
olarak gerçekleştirildiği Pamukkale 
ilçesi Kocadere Mahallesi’ndeki 50 
dönümlük alanda ürünün verim ve 
kalitesini olumsuz etkileyen yaprak 
biti, beyaz sinek, unlu bit, harnup 
güvesi ve kırmızı örümcek gibi za-
rarlı böceklere karşı ağaç dallarına 
75 bin cryptolaemusmontrouzieri 
ile 148 bin 500 leptomastixdactylo-
pii türü faydalı böcek bırakıldı.İlaç 

ve ilaçlama sonrası yıkama amaçlı 
kullanılan su miktarı azaldı, çift-
çinin bu maliyetleri düştü. Ayrıca 
alanda geçen yıla göre verim yüzde 
10 civarında artış sağlandı.

‘İlk kez yapılıyor’
Ankara Üniversitesi Ziraat 

Fakültesi Bitki Koruma Bölümü 

Entomoloji Ana Bilim Dalı Öğ-
retim Üyesi Prof. Dr. Cem Özkan 
narda zararlılara karşı faydalı 
böcek yöntemi kullandıklarını 
söyledi. Zirai ilaçların, toprak ve 
suyu kirletebildiğini, kalıntılarının 
ise insan sağlığını bozabildiğini 
kaydeden Özkan, “Narda ilk defa 
böyle bir uygulama yapıyoruz. 
Senede 12-15 kez yapılan ilaçla-
maları 3’e indirdik. Bu, çevre, gıda 
güvenliği, ihracatçı ve tüketiciler 
açısından bir yenilik. Bu tip çalış-
maları yaygınlaştırmak istiyoruz. 
Yaprak biti, beyaz sinek, unlu bit, 
harnup güvesi ve kırmızı örümcek 
için hiçbir ilaçlama yapılmadı. O 
faydalı böcekleri kullanarak bu 
zararlıları baskıladık” ifadesini 
kullandı. AA

EBSO’NUN eski binasının olduğu alanda yapımı süren 
iş merkezi inşaatı için Valilik tarafından verilen 24 saat 
çalışma izni ‘gürültü’ şikayeti üzerine sabah 9:00 akşam 
23:00 olacak şekilde değiştirildi. İzmir Valiliği Mahalli 
Çevre Kurulu (MÇK) toplanarak gelen taleplere yönelik 
değerlendirmelerde bulundu. Ege Bölgesi Sanayi Odası 
(EBSO) Vakfı’nın Kordon’daki eski EBSO hizmet 
binasında yapımı devam eden projeye bitişiğindeki 
otelden ‘gürültü’ itirazını görüşen MÇK üyeleri çalışma 

saatlerinde değişikli-
ğe gitti. Otel yöneti-
cileri inşaatın 24 saat 
çalışması nedeniyle 
otelde konaklayan-
ların rahatsız olup 
uyuyamadığını 
vurgularken Kurul 
aldığı yeni kararında 
şu bilgilere yer verdi: 
“Emsiar Turizm 
Otelcilik Gayri-

menkul Yatırım İnş. San. Tic. A.Ş’nin 29.07.2004 tarihli 
yazısı ile bildirilen ve işletmenin sahip olduğu Marriott 
Otel’in bitişik parselinde Ege Bölgesi Sanayi Odası 
Vakfı İktisadi İşletmeleri’nin yapımı devam eden inşaat 
çalışmalarındaki gürültüden kaynaklı otel müşterileri-
nin şikayetçi olduğu ve işletmenin ticari faaliyetlerini 
olumsuz etkilediği belirtilerek işletmenin ticari faaliyet-
lerini etkilememesi için Ege Bölgesi Sanayi Odan Vakfı 
İktisadi İşletmeleri’ne ait binanın yapım işinin hafta içi 
09:00-22:00; hafta sonu 10:00-22:00 saatleri anısında 
sürdürülmesi talep edilmiştir. Ege Bölgesi Sanayi Odası 
Başkanlığı’na ait inşaat faaliyeti için daha önce Mahalli 
Çevre Kurulu’nda verilen hafta sonudahil 24 saat çalışma 
izninin 1 Ekim 2024 tarihine kadar geçerli olmasının ve 1 
Ekim tarihi itibariyle 09:00-23:00 saatleri arasında çalışıl-
masının uygun olduğuna oy birliği ile karar verilmiştir.”  
HABER MERKEZI

EBSO inşaatına 
‘gürültü’ ayarı 

IZMIR Alsancak Limanı’na geçen yılın ilk 9 
ayında 13 kruvaziyer ile 10 bin yolcu gelirken, 
bu yıl aynı dönemde 46 kruvaziyer gemisi 
toplam 124 bin 116 yolcu getirdi. Kruvaziyer 
turizminde uğrak destinasyonlardan biri olan 
İzmir Alsancak Limanı potansiyelini büyü-
tüyor. Geçtiğimiz yıl Ocak-Eylül dönemini 
kapsayan 9 aylık süreçte 13 kruvaziyer ile 10 
bin yolcunun geldiği İzmir Alsancak Limanı’na 
bu yıl aynı dönemde 46 kruvaziyer gemisi 
geldi. Bu gemilerle gelen yolcu sayısı 124 bin 
116 olurken, giden yolcu sayısı 5 bin 182 kişi 
oldu. Böylelikle 2024 yılının Eylül-Ocak döne-
minde toplam 129 bin 298 yolcu İzmir’e ayak 
basmış oldu. Dünyanın önde gelen kruvaziyer 
firmalarından biri olan MSC Cruises’ın da bu 
yıl uğrak noktalarından biri Alsancak Limanı 
oldu. Alsancak Limanı’na ekimde 9, kasımda 
6, aralıkta ise 5 gemi olmak üzere toplam 20 
geminin daha gelmesi bekleniyor. DHA

9 ayda 46 kruvaziyer
124 bin yolcu getirdi

Hakan Hakan 
ÇakıcıÇakıcı

Cem Cem 
ÖzkanÖzkan
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İZMİR Büyükşehir Belediye 
Başkanı Dr. Cemil Tugay, Cum-
huriyet Halk Partisi tarafından 
Ankara’da düzenlenen Birinci 
Basamak ve Koruyucu Sağlık 
Hizmetleri Çalıştayı’na katıl-
dı. CHP Genel Başkanı Özgür 
Özel’in katılımıyla, CHP Genel 
Başkan Yardımcısı Zeliha Aksaz 
Şahbaz başkanlığında gerçek-
leştirilen programda, Başkan 
Tugay tarafından 
Birinci Basamak ve 
Koruyucu Sağlık 
Hizmetlerinde 
Yerel Yöne-
timler başlıklı 
sunum yapıldı. 
HPV aşısı ve 
üreme sağlığı 
hizmetlerine iliş-
kin müjde veren 
Başkan Tugay, “HPV 
aşısı Dünya Sağlık Örgü-
tü’ne üye ülkelerin yüzde 60’ında 
ücretsiz yapılıyor. Türkiye’de 
HPV aşısı henüz SGK tarafından 
karşılanmıyor. İzmir Büyükşe-
hir Belediyesi olarak aralık ayı 
itibariyle 18-26 yaş grubundaki 
ve sosyal destek sisteminde-
ki kadınlara 3 doz HPV aşısı 
uygulamasına başlayacağız. Tabii 

ki savun-
duğumuz 
ve olmasını 
istediğimiz 

şey, sağlık si-
gortası sistemi-

nin tüm kızlarımı-
za aşıyı yapmasıdır” 

ifadelerini kullandı.

 ‘Terapiye ihtiyaç var’
Aralık ayından itibaren Bir-

leşmiş Milletler Nüfus Fonu des-
teğini de alarak Üreme Sağlığı 
Birimi’ni hayata geçireceklerini 
ve aile planlaması başta olmak 
üzere üreme sağlığı hizmetlerini 

ücretsiz vereceklerini vurgulayan 
Tugay, ülkemizde sağlık siste-
minde rahatsız edici boşluklar 
bulunduğunu açıkladı. Tugay, 
“Toplumumuzun çok büyük bir 
kesimi psikolojik olarak engelli 
durumda. Tüm toplumun ciddi 
bir psikoterapiye ihtiyacı var. 
Belediyeler bunu da çok basit 
yollarla yapabilir” şeklinde 
konuştu. Başkan Tugay, İzmir 
Büyükşehir Belediyesi olarak ses 
kirliliğinin azaltılması ile ilgili 
Dünya Akustik Federasyonu 
ile işbirliği yapılarak yeni bir 
programa dahil olacaklarını da 
duyurdu. HABER MERKEZİ

AK Parti Gençlik Kolları Başkanı ve İzmir 
Milletvekili Eyyüp Kadir İnan, İzmir Körfe-
zi’ndeki kötü koku ve balık ölümlerine sessiz 
kalınmamasını isteyerek, “İzmir’in bu doğa 
harikasını hep birlikte dayanışmayla kurtarmaya 
davet ediyorum” dedi. İnan, yaptığı açıklamada, 
bazı kesimlerin İzmir Körfezi’ndeki kötü koku 
ve balık ölümlerine sessiz kaldığını savunarak, 
“Biyolojik bir soykırıma varan aşırı kirliliğe ses-
siz kalan, ulusal ve uluslararası çevre örgütlerini, 
aktivistleri, sanatçıları, ‘çevreci hassasiyetleri 
yüksek siyasi partileri’, konuya haber değeri 
biçemeyen medya kuruluşlarını ve gazetecile-
ri İzmir’i görmeye, İzmir’e bakmaya, körfezi 
yaşatmaya ve İzmir’in bu doğa harikasını hep 
birlikte dayanışmayla kurtarmaya davet ediyo-
rum” ifadelerini kullandı. 

Eyyüp Kadir İnan, İzmir’de son 25 yıl-
da ciddi bir istismar siyaseti yürütüldüğünü, 
her türlü düşük ve beceriksiz profillerin belli 
ideolojik makyajlarla örtüldüğünü belirterek, 
şunları kaydetti: “Bu makyajı döküp İzmir’deki 
hizmetsizlik girdabını deşifre ettiğimizde bu 
sefer şahsımıza saldırıyorlar. Ne İzmir’i ne bizi 
tanımlayacak çapta değilsiniz. Bu konforlu çarkı 
sürdürmenize izin vermeyeceğiz. Seviye görmek 
isteyen önce aynaya sonra tarihi fuar açılışına 
onur konuğu olarak çağırdığı küfürbaza baka-
bilir. İzmir’e hizmet bizim görevimiz. Durmak 
yok, yola devam.” AA

ÜLKÜ Ocakları Eski Genel Başkanı Sinan 
Ateş suikastının duruşmasına Ankara’da devam 
edildi. CHP Genel Başkanı Özgür Özel, mahke-
menin acele bir şekilde bütün talepleri reddet-
tiği gibi ışık hızıyla karar vermeye çalıştığını 
iddia etti. Özel, “İki konuda herkes hemfikir. 
Birincisi burada sadece tetikçiler var, aracılar 
var. Esas azmettiricilerin bir kısmı üzerinde 
gizlilik kararı olan diğer dosyada. Ki o dosya-
ya ‘aman takipsizlik kararı verin’ baskısı var. 
Orada Olcay Kılavuz var ve çok sayıda siyasi 
var” açıklamasında bulundu. Bu siyasilerin 
bir kısmının Ankara’da bir Genel Merkez’de 
oturduklarını söyleyen Özel, onların da o dosya-
da olmadığını vurguladı. Özel, “Buradan bir 
kez daha Türk milletine tüm halkımıza sesle-
niyorum. Ankara’da, başkentte Cumhuriyet’in 
100. yılında bir cenaze var ve orada duruyor. O 
cenazenin alıp defnedilmiş olması, onun kanını 
yerden kaldırmıyor. Orada iki kız çocuğunun 
babası yatıyor, acılı bir eşin acılı bir annenin 
evladı, acılı bir eş yatıyor.” şeklinde konuştu. 
HABER MERKEZİ

AK Parti Adana Milletvekili Ahmet Zenbilci, 
bir adli soruşturmada oğlunun adının geçmesi 
üzerine partisiyle ilişkisini sonlandırdığını 
duyurdu. Zenbilci, oğlunun isminin geçtiği bir 
soruşturma nedeniyle istifa ettiğini belirtirken 
yaptığı yazılı açıklamada, “Bir adli soruş-
turmada oğlumun da adının geçtiğini büyük 
bir üzüntüyle öğrenmiş bulunmaktayım. 
Asla tasvip etmediğim bu durum nedeniyle 
soruşturmanın etkin yürütülmesi ve maddi 
gerçeğin ortaya çıkarılması en büyük beklen-
timdir. Bu sürecin mensubu olmaktan gurur 
duyduğum partime ve dava arkadaşlarıma 
zarar vermemesi için partimden istifa ediyo-
rum” ifadelerini kullandı. Öte yandan gazeteci 
Saygı Öztürk, Ahmet Zenbilci’nin istifasıyla 
ilgili şunları söyledi: “Ahmet Bey’in istifa 
etmesi son derece yerinde. Bir milletvekilinin 
böyle bir durumda istifa etmesini takdir etmek 
lazım.” HABER MERKEZİ

AK Partili vekil 
Zenbilci istifa etti

Bakanlık 739 genci 
kamuya yerleştirdi

AİLE ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahi-
nur Özdemir Göktaş, Bakanlıkta gerçek-
leşen “Devlet Korumasından Yararlanmış 
Gençlerimizin Kamu Kurumlarına Yerleş-
tirilmesi Töreni”nde yaptığı konuşmada, 
devlet korumasından yararlanan 729 gencin 
atamasının yapılacağını söyledi. Göktaş, 
“Bugün, Türkiye’nin dört bir yanında, 1185 
çocuk evi, 116 çocuk evleri sitesi ve 62 
ihtisaslaştırılmış çocuk evleri sitesinde 14 
bin 528 çocuğumuzun sevgi dolu bir aile 
ortamında büyümelerini sağlıyoruz. Bunun 
yanı sıra 168 bin 959 çocuğu ailelerinin 
yanında ve sosyal çevresinden koparmadan 
Sosyal ve Ekonomik Destek Programı ile 
takip ediyoruz. Bugüne kadar 62 bin 838 
gencimizin kamuda istihdamını sağladık. 
Bugün de 2024 yılının ikinci dönem yer-
leştirmelerini gerçekleştiriyoruz” bilgisini 
paylaştı. Konuşmaların ardından Bakan 
Göktaş, devlet korumasında yetişen ve 
atamada ismi yer alan bir gencin 6 aylık be-
beğiyle atamanın gerçekleşmesi için butona 
bastı. Kurada ismini gören bazı gençler 
duygusal anlar yaşadı. AA

Özel: Azmettiriciler
ceza almadan olmaz

CHP Çalıştayı’nda konuşan İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı ve Sağlıklı 
Kentler Birliği Başkanı Dr. Cemil Tugay, İzmir’de 18-26 yaş grubundaki 

kadınlara 3 doz HPV aşısı uygulamasına başlayacaklarını söyledi

İzmirli kadınlara
ücretsiz HPV aşısı

İnan: Körfez’de 
sessiz kalmayın

Meclis, 2 aylık aranın ardından 
yasama çalışmalarına bugün 

başlayacak. 28’inci dönem 3’üncü 
Yasama Yılı’nın başlaması dolayısıy-
la ilk olarak Atatürk Anıtı’na çelenk 
konulacak. Anıttaki törenin ardından 
TBMM Genel Kurulu saat 15.00’te 
açılacak. TBMM Başkanı Numan 
Kurtulmuş’un açılış konuşmasının 
ardından Cumhurbaşkanı Erdoğan 
da Genel Kurul’a hitap edecek. 
Genel Kurul, yeni yasama yılının ilk 
mesaisini 2 Ekim Çarşamba günü 
yapacak. Meclis Genel Kurulu’n-
da ilk olarak Öğretmenlik Mesleği 
Kanunu Teklifi’nin ikinci bölümüyle 
ilgili görüşmeler yapılacak. Ardından 
komisyonlarda görüşmeleri tamam-
lanan tüketicilerin korunmasına 
yönelik kanun teklifi ile 9’uncu Yargı 
Paketi’nin görüşmelerine geçilecek. 
Meclis, Cumhurbaşkanı Yardımcısı 
Cevdet Yılmaz tarafından açıkla-
nan 2025-2027 dönemi Orta Vadeli 
Program (OVP) kapsamında sosyal 
güvenlik mevzuatından vergi mua-
fiyet ve indirimlerine kadar bir çok 
konuda kanuni düzenlemeler gerekti-
ren reformlar ele alınacak. 

Emeklilikten esnek çalışmaya
Orta Vadeli Program’da Öncelikli 

Reform Alanlarına Yönelik Düzen-

lemeler başlığı altında ele alınacak 
konulardan bazıları şöyle: “Vergide 
etkin olmayan istisna, muafiyet ve 
indirimlerin kaldırılması, sosyal gü-
venlik sisteminde istihdamı artıracak 
düzenlemelerin hayata geçirilmesi, 

işverenlerin de katkısıyla tamamlayıcı 
emeklilik sistemi kurulması, esnek 
çalışma sisteminin getirilmesi, icra 
ve iflas mevzuatının güncellenmesi, 
sera gazı emisyonlarının azaltılmasına 
yönelik karbon fiyatlandırma meka-

nizması tesis edilmesi, Piyasa Göze-
tim ve Denetim Kurumu kurulması, 
sermaye piyasası uyuşmazlıklarında 
tahkimin etkinleştirilmesi, KİT’lerde 
işletmelerin ve yönetim kurullarının 
hesap verebilirliğinin artırılması.” AA

MECLIS ACILIYOR
gündem ekonomi
TBMM yeni yasama yılına bugün başlarken bu dönemin en önemli başlığı ekonomi olacak. SGK ve 
vergi uygulamalarını içeren Orta Vadeli Program’ın yanı sıra Yargı Paketi de bu dönem ele alınacak

Eyyüp Kadir Eyyüp Kadir 
İnanİnan

CemilCemil
 Tugay Tugay

YEREL seçim döneminde CHP’den se-
çilen İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cemil Tugay’ın seçim ekibinde partiden 
bağımsız bir şekilde çalıştıklarını iddia 
eden bir grup dün eyleme başladı. Seçim 

döneminde çalışmalarına karşılık olarak 
kendilerine ‘iş’ sözü verildiğini ancak bu 
sözün tutulmadığını belirten grup, İzmir 
Büyükşehir Belediye Başkanı’nın ma-
kam odasının olduğu Egemenlik Evi’nin 

önünde basın açıklaması düzenledi. 
Süreç içerisinde belediye bürokratları ile 
birlikte görüşmeler yaptıklarını belirten 
grup, eylemlerine daha sonraki günlerde 
devam edeceklerini belirttiler. Verilen 
sözün tutulması gerektiğini belirten grup 
adına basın açıklamasını Yağmur Mor-
sünbül okudu.

‘Bizi görmüyorlar’
Grup açına açıklamayı okuyan Mor-

sümbül mağdur olduklarını açıklayarak 
şöyle konuştu: “Partimiz için seçim çalış-
malarında ilk günden bu yana bıkmadan, 

usanmadan, yılmadan çalışan ve emek 
veren arkadaşlarız. Bugün aylardır bizi 
görüp bilen ama görmemezlikten gelen, 
adalet terazisini şaşırtan herkes için ey-
lemimizin ilk gününü gerçekleştiriyoruz. 
Gece gündüz demeden gerek sahalarda 
gerek sosyal medyada arı gibi çalışan, 
partisi için alın teri döken insanların eme-
ği bu. Gerçekten değerli arkadaşlar, çok 
büyük bir iş başardık. Sayın Cemil Tugay 
başkanımız için çabaladık, şimdi bizi 
görmüyorlar. Bu gençler işsiz sayın basın 
mensupları. Bize verilen sözlerin tutulma-
sını istiyoruz.” HABER MERKEZİ

‘Söz verdiniz işe almadınız’ eylemi

Ahmet Ahmet 
ZenbilciZenbilci

Özgür Özgür 
ÖzelÖzel

Mahinur Mahinur 
Özdemir Özdemir 
GöktaşGöktaş
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Geçen haftalarda başlayan piyasaların 
FED faiz indirimi beklentisi, kötümser 
iktisatçıların olumsuz değerlendirme-

leriyle de artarak devam ediyor. 25 baz puan 
beklentisi, 50 baz puan olarak gerçekleşti. Yıl 
sonuna kadar 75 baz puanlık indirim 150 baz 
puana dönmüş durumda. 

Haliyle ABD Merkez Bankası’nın ilk faiz 
indirimini resesyona karşı ön alma olarak de-
ğerlendirenler de az değil. Piyasanın bir yanda 
enflasyonun inmesine yönelik beklentisi, sıkı-
laştırma ile oluşan daralmada işsizlik sorununa 
yakalanmamak olarak ortaya çıktı. Finans pi-
yasaları bu aşırı sıkılaştırmayı sevmedi. İflaslar 
konkordatolar devam ediyor. FED, piyasaları 
fonlama yoluna gidebilir. 

FED’in para politikasına düzen vermek, iş 
gücü piyasasını korumak adına faiz oranlarını 
düşürmeye başlamasını yumuşak iniş olarak 
açıklayanlar oldu ama… İşin bir de ama kısmı 
var. 

ABD ekonomisi ve hazinesi yüksek borçlu-
luk sebebiyle daralmakta. İşletmeler finansma-
na ulaşma güçlüğü çekiyor. Bu yüksek faizlerin 
sürdürülebilirliği yok. İşletmeler sıkışmış 
vazıyette. Bunun bir borç krizi ve borç ödeme 
döngüsünün kırılması ile zincirleme sorunlar 
yaşatması muhtemel görünüyor. 

ABD tahvillerinin getirisinin düşmesi piya-
salarda ters tepebilir. Durgunluk böyle dönem-
ler için arzu edilen bir durum değildir. FED 
faiz oranlarını böylesine yükseltmekle, borç 
seviyeleri de artmaya başladı. Borcun ödenmesi 
için bile gerekli olan yeni fonlar borç yükünün 
içinden çıkılmaz bir hale dönüşmesinde etkili 
olmuştur. 

Tarih boyunca finansal krizlerde fonlara 
ulaşım tıkandığında ekonominin de yükü 
artacaktır. Bu durgunluğa karşı FED’in faizleri 
daha agresif bir şekilde indirmeye zorlanaca-
ğını ihmal etmemek gerekir. Hem faiz indirimi 
hem enflasyonla mücadele ABD ekonomisi için 
tahvil ihraçlarını zorunlu hale getirebilir. 

Düşük faiz, piyasanın ihtiyaç duyduğu 
fonlara erişimini kolaylaştıracaktır. Ancak bu 
parasal genişlemenin fiyatlar genel seviyesine 
etkisini azaltacak yeni enstrümanlara ihtiyaç 
duyulacaktır. Faiz indirimleri bu sıkı dönemin 
tam tersine sıfıra yakın seviyelere kadar da 
inebilir.

TCMB Başkanı Fatih Karahan, iki ay önceki 
Reuters röportajında, “Sıkılığı koruyarak veri-
lerin ve beklentilerin dezenflasyon patikamız 
doğrultusunda oluşmasını bekleyeceğiz. Henüz 
bu doğrultuda kat edecek mesafemiz olduğunu 
düşünüyoruz” diyerek indirim beklentilerini 
ötelemişti. Hatta sadece düşen enflasyon değil 
aylık bazda düşük enflasyonu üst üste görmek 
istediklerini söylemişti.

Piyasa sıkılaşmasına sıkılaştı ama Türki-
ye’de politika faizi %50. Enflasyon ise hâlâ 
faizin üzerinde. Dolayısıyla faiz ve reel faiz 
ilişkisi bakımından faiz indirimini konuşmanın 
erken olduğunu söylemek mümkün. Enflasyon 
verileri doğrultusunda, reel faizi de dengeleye-
cek biçimde, belki yıl sonu için sembolik bir 
indirim gelebilir. 

Prof. Dr. 

 Bornova’da kitap Bornova’da kitap
 dolu günler başladı dolu günler başladı

Bornova Belediyesi tarafından 
bu yıl 5’inci kez düzenlenen 
‘Homeros’un Bornova’sında 

Kitap Günleri’, kapılarını açtı. Bornova 
Büyükpark’ta gerçekleştirilen organi-
zasyona yazar Ahmet Ümit de katıldı. 
Bornova Belediye Başkan Ömer Eşki, 
Kitap Günleri’nin sadece Bornova 
değil, Türkiye genelinde en geniş katı-
lımlı organizasyonlardan biri olduğunu 
belirterek, Homeros’un Bornova’sını 
dünyaya tanıtmayı hedeflediklerini 
söyledi.

Yoğun ilgi gören açılış, Bornova 
Belediyesi Kadın Ritim Grubu’nun 
performansı ve Dünya’dan Ezgiler 
Dinletisi ile başladı. Kitapseverlerin 
keyifli anlar yaşadığı açılışta Bornova 
Belediye Başkanı Ömer Eşki, Bornova 
Belediyesi kütüphanelerine en çok kitap 
bağışı yapan Nazmiye Çıray’a ve etkin-

liğin onur konuğu Yazar Ahmet Ümit’e 
teşekkür plaketi takdim etti. “Ben de bir 
zamanlar bu kitap günlerinde personel 
olarak çalışıyordum. Arkadaşlarımla 
birlikte hayal kuruyorduk; Ahmet Ümit 
gibi bir yazarımız gelsin diyorduk” 
diyen

Kültür merkezi müjdesi
Başkan Eşki, Kitap Günleri’nin 

sadece Bornova değil, Türkiye genelinde 
en geniş katılımlı organizasyonlardan 
biri olduğunu belirterek, “Homeros’un 
Bornova’sını dünyaya tanıtmayı hedef-
liyoruz. Sanat bizim en temel gücümüz. 
Kitap Günleri, birçok çocuk için yeni 
başlangıçlar yaratacak” dedi.

Kitap Günleri vesilesiyle kültür ve 
sanata verilen öneme dikkat çeken Eşki, 
Bornova Büyükpark’ta yıkılarak yeniden 
inşa edilmesi planlanan yeni Uğur Mum-

cu Kültür ve Sanat Merkezi’nin 
müjdesini de verdi. Başkan Eşki, 
merkezin İzmir’in en güzel sahnesi-
ne ev sahipliği yapacağını söyledi.

Ümit’ten teşekkür
Etkinliğin onur konuğu Ahmet 

Ümit, Bornova Belediyesi’nin kültür 
ve sanat alanındaki çabalarını 
övdü. Ümit, 
“Kültür ve sanat 
bir toplumun 
gelişimi için 
vazgeçilmez-
dir. Bu tür 
etkinlikler ge-
leceğimiz için 
çok önemli” 
diyerek emek 
veren herkese 
teşekkür etti.

Bornova’da bu yıl 5’inci kez düzenlenen “Homeros’un Bornovası’nda Kitap 
Günleri”, kapılarını kitapseverlere açtı. Açılışta konuşan Bornova Belediye 
Başkanı Ömer Eşki, “Sanat bizim en temel gücümüz. Kitap Günleri, 
birçok çocuk için yeni başlangıçlar yaratacak” ifadelerini kullandı

6 Ekim’e kadar sürecek etkinlikte 
62 yayınevi ve 430 yazar kitapse-
verlerle buluşacak. İnci Aral, Üstün 
Dökmen, Cezmi Ersöz ve Latife 

Tekin gibi pek çok önemli yazar, 
kitapları ve edebiyatın toplumsal 
rolü üzerine söyleşiler gerçek-
leştirecek. 

10 günlük kültür şöleni 

Timuçin
Çelebi

Kadınlara özel bir spor Kadınlara özel bir spor 
salonu: salonu: Play StüdyoPlay Stüdyo

İSTANBUL, 
Bursa, Manisave 
İzmit’in ardından 
İzmir’de de faa-
liyetlerine başla-
yan Play Stüdyo, 
farklı bir konsept 
ile kentin kadınlarına 
yeni bir kapı açıyor. 

Yeni şube Bornova’ya
Play Stüdyo’nun tüm çalışanları 

ve eğitmenleri kadın. Ayrıca çalışan 
annelerin rahatlıkla spor yapmalarına 
imkan sağlayan, çocuklarını bıraka-
cakları ve miniklerin aktiviteleryapa-
bileceği ayrı bir yer bulunuyor. Bu da 
Play Stüdyo’yu diğer spor salonların-
dan farklı kılıyor. 

Play Stüdyo, kurucu Tolga 
Ülker ile beraberindeki iki 
ortak Berke Noyan Çakmazve 
Sertan Nalkıran’la 2021 
yılında faaliyete geçti. 
Salonun kurucusu 

Tolga Ülker, İstan-
bul’da faaliyet gösteren 

18 şubenin ardından Kar-
şıyaka’da, İzmir kadın-
larıyla buluştuklarını ifade 
ederek, “İzmir’in kadınları spor 
konusunda daha bilinçli diyebilirim. 
Katılım beklentimizin çok üstünde. 
Normalde kadınlara özel bir yerin 
İzmir’de bu kadar çok tercih edilece-
ğini öngörmüyorduk. Ama gösterilen 
ilgiden dolayı çok memnunuz ve 
Bornova’da da yakında bir şube daha 

açacağız” dedi. “Salonlarımızda 
6 farklı branşta ders vermekteyiz” 
diyerek sözlerine devam eden Ülker, 

“Pilates, zumba, spin-
ning, cross-fit, yoga, 

kick-boks derslerin-
den en çok ilginin 
zumba ve pilatese 
olduğunu söyleye-

bilirim” ifadelerini 
kullandı.  Öte yandan 

Play Stüdyo’da, alanında 
uzman kişilerin kendi hazırla-

dıkları ders programlarıyla pilates 
antrenörlüğü eğitimleri veriliyor. Ve 
akademideki bu eğitmenler Tür-
kiye Cimnastik Federasyonu’nda 
da eğitmen yetiştiriyor.   
HABER MERKEZİ 

ÖDEMİŞ’TE önemli turizm merkezleri arasında yer alan 
Gölcük Gölü’ndeki toplu balık ölümleri devam ediyor. İlçede 
1050 rakım yükseklikte yer alan gölde ölen çok sayıda balık 
kıyıya vurdu. Balık ölümleri sonrası gölde balık avlanmadığı 
görüldü.

Gölcük Mahallesi’nde yaşayan Selahattin Aktaşoğlu, çok 
sayıda pullu sazan balığının kıyıya vurduğunu ifade ederek, 

“Yaklaşık 2 haftadır balık ölümleri 
görülüyor.” dedi. Gölde 12 Ey-
lül’de pullu sazan türü balık ölüm-
leri tespit edilmesi üzerine Ödemiş 
Tarım ve Orman İlçe Müdürlüğü 
ekipleri, sudan ve ölü balıklardan 
numune almıştı.

Hazırlanan raporda, gölde 
toksik maddeye rastlanmadığı ve 

ölümlere tek bir unsurun sebep olmadığı belirtilerek, “Yağan 
yağmurdan dolayı çevreden göle taşınan organik ve inorganik 
gübre kalıntıları, ani değişen hava ve su sıcaklığı, dönemsel 
yağışın az olmasına bağlı olarak göldeki su hacminin azalması, 
dolayısıyla da pH ve amonyum nitrat seviyesinin artmasının 
etkili olabileceği konusunda mutabık kalındı.” ifadeleri kulla-
nılmıştı.  AA

Gölcük’te balık 
ölümleri sürüyor

ÖmerÖmer
EşkiEşki

Selahattin Selahattin 
AktaşoğluAktaşoğlu

MANİSA’NIN Demirci Güveli Barajı’ndan, 2025 yaz 
sulama sezonundan itibaren tarlalara su verileceği bildirildi.

DSİ’den yapılan açıklamada görüşlerine yer verilen 
DSİ Genel Müdürü Mehmet Akif Balta, barajın 690 bin 
metreküp depolama hacmine sahip olduğunu belirtti.Barajda 
2022’den beri su tutulduğunu 
kaydeden Balta, sulama şebeke-
siyle ilgili çalışmaları sürdürdük-
lerini, 7 bin 400 metrelik boru-
nun döşendiğini, 200 metrelik 
bir çalışma kaldığını ifade etti.
Yıl başına kadar projeyi tamam-
lamak istediklerini aktaran Balta, 
barajdan 2025 yaz sulama sezonundan itibaren tarlalara su 
verileceğini duyurdu.

Balta, şunları kaydetti:
“Güveli Barajımız Demirci’de yaklaşık bin dekar araziyi 

borulu basınçlı sistemle sulayacak. Projemiz sayesinde böl-
gedeki sulama maliyetleri düşecek. Yer altı suyu kullanımı 
azalacak. Bölge üreticisi 2024 yılı rakamlarıyla yılda 8,5 
milyon lira ek gelire kavuşacak.” AA

Güveli’nin sulama 
şebekesinde 
sona gelindi

Mehmet Akif Mehmet Akif 
BaltaBalta

AhmetAhmet
ÜmitÜmit
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Bodrum FK tam gaz yola devam
SÜPER Lig’in yedinci haftasında evinde 
sonuncu Adana Demirspor’u yeni yıldız-
ları Puşkaş (2) ve Seferi’nin golleriyle 3-1 
yenen Bodrum Futbol Kulübü, yine bir ilki 
gerçekleştirdi. Önceki hafta deplasmandaHa-

tayspor’u tek golle geçen Yeşil-Beyazlılar 
Adana Demirspor galibiyetiyle Süper Lig 

tarihindeki ilk seri galibiyetini elde etti. Son sı-

rada yer alan rakibini rahat bir oyunla mağlup 
eden Muğla ekibi, 9 puana ulaşıp üst sıralara 
tırmandı. Teknik Direktör İsmet Taşdemir ise 
yavaş yavaş Süper Lig’e alıştıklarını söyledi. 
İlkleri yaşadıklarını belirten tecrübeli teknik 
adam, “Geçen hafta ilk deplasman galibiyetini 
almıştık. Adana Demirspor maçını kazanırsak 
çok şeyler kazanacağımızı biliyorduk. Bu 

sezon bizim için her şey bir ilk. İki hafta üst 
üste galibiyetimiz bir ilk oldu. Oyunun belli 
dönemlerinde rakibimiz üstünlüğü ele aldı. 
Ancak gene de üstün bir maç oynadık. Çok 
güzel goller atıldı, oyuncularım maçı kazan-
mayı bildi. Adana Demirspor karşılaşmasını 
iyi atlattık ama ligin zorluğu devam ediyor” 
dedi. DHA

Murat Beşir Babaoğlu

Altay da kötü 
Fethiyespor da

muratbabaoglu@hotmail.com

Ligin alt sıralarında yer alan iki takım 
Altay ile Fethiyespor, İzmir’de karşı 
karşıya geldi. Bol bol gol izlediğimiz 

mücadelede gülen taraf olmadı ve 3-3 
beraberlikle sona erdi. 

Gülen olmasa da az da olsa sevinen ve 
kahrolanlar vardı. Fethiyespor 2 kere öne 
geçmesine rağmen, bunu koruyamadı. 
Geriye düştü ve uzatmaların da bitmesine 
1 dakika kala attığı golle 1 puanı kurtar-
mayı başardı. Altay ise geriden gelerek 
öne geçmesine rağmen, tam yendim diye 
düşünürken yediği golle karalar bağladı.

***
İki takım da kötü oynadı. İyi taraf 

yoktu. Futbol adına iyi hiçbir şey yoktu. 
Hatta kötünün iyisi diyebileceğimiz bir 
durum bile yoktu. 3. Lig’de kümede kalma 
mücadelesi veren iki takım gibiydiler. Pas 
yok, yardımlaşma yok, koşu yok, bindirme 
yok... Say say bitmez. Defansta çok açık 
verildi, kaleciyle karşı karşıya pozisyonlar 
harcandı.

Maç dengeli gibi görünse de ilk yarının 
son 10 dakikasında Siyah-Beyazlılar daha 
etkiliydi.

2. yarı Altay orta sahası çok ileriye 
çıkıp, geri gelmekte zorlandı. Fethiyespor 
fazlasıyla rakip defansı eksik yakaladı. 

*** 
Altay herkesin malumu transfer yasa-

klısı. Geçen sezonun kadrosuyla devam 
ediyor. 1. Lig’de mücadele eden bu takım 
ne yazık ki futbolunu geliştirememiş. 
Tam tersi geriye gitmiş. Çünkü eskiden en 
azından savaşma vardı. 90 dakika boyu-
nca rakibini boğuyordu adeta. Şimdi o 
da yok olmuş. Çevre kontrolü yok. Pası 
almadan önce ne yapacağına karar ver-
ilmeli. Aldıktan sonra bakıyorlar, iş işten 
geçiyor. Rakip hemen uyanıp, pas alter-
natiflerini yok ediyor. Çeviklik de yok. 
Oysa genç oyuncular daha atik olur. Yavaş 
kalıyorlar.

Ali Kızılkuyu pas hatası yapanların 
başlarında yer aldı. 60. dakikada oyundan 
alındı. Çizgiye çok yaklaşıp, orta alanı boş 
bıraktığı için de teknik direktöründen 
tepki aldı.

43 yaşındaki Murat Uluç çok deneyimli 
biri. Ancak bu karşılaşmada defalarca 
ofsaytta kaldı.

Enes Yetkin de çok top kaybedenler 
arasındaydı. Devre arası oyundan alındı. 
2. yarıya Arda Gezer başladı. Sürekli ilk 
11’de oynadığı için hep eleştirmiştim. 
Oyununu beğenmiyordum. Oysa çıtayı 
yüksek tutmuşum. O mevkide ondan 
daha kaliteli futbolcu yokmuş oysa. Bu 
maçı izlerken ilk 11’de oynatanlara hak 
verdim.

52. dakikada Muhammet Enes Erdem 
kaleciyle karşı karşıya sağ direk dibine 
vuruşunu yaptı auta attı. 61. dakikada 
birebir aynı pozisyonda kendimi kaleci 
Ozan Evrim Özenç’in yerine koydum, 
solumu kapattım. Vuruş yine o tarafaydı 
ama Ozan solunu kapatmadığı için, ka-
leyi bulan şut ağlarla buluştu.

Mehmet Onur Yıldız metrelerce ileride 
kalarak atakların ofsaytla kesilmesine 
neden oldu.  1 adım kalmayı anlarım da o 
kadar uzak ara ofsayta girmesi bana ilginç 
geldi.

***
Fethiyespor yeni transferlerle sezona 

başladı. Oyuncular sanki ilk defa bir-
birleriyle oynuyorlar gibiydi.

Kayrahan Yılmaz 18 yaşında genç 
bir oyuncu. Genç Milli Takım görmüş. 
Ancak gol yollarında biraz acemice işler 
yaptı. Örneğin ceza alanı içerisinde önü 
kapalıyken şut çekmeyi denedi. Dolayısıy-
la rakibinin üzerine vurmuş oldu. Önünü 
açmayı denemesi gerekirdi.  

Ahmet Dereli’yi Altınordu’dan iyi 
tanıyorum. Stattan, çok maçını izledim. 
Oldukça deneyimli olmasına rağmen pek 
varlık gösteremedi. Takım kötü oynayınca 
forvetlerin iyi oynaması da çok zorlaşır. 

***
Altay’ın genç Teknik Direktörü Gökhan 

Karaaslan maçı basın tribününden takip 
etti. 

Maç öncesi Fethiyeli taraftarlar Göz-
tepe aleyhine tezahürat yaptı. Ardından 
Altay taraftarı da eşlik etti.

Hava oldukça sıcaktı. Taraftar gölgelere 
sığınmak zorunda kaldı. 2. yarı tamamen 
gölge düştü tribüne.

TFF 3’üncü Lig 
1’inci Grup’ta 
Karşıyaka, üst 

üste üçüncü galibiyeti-
ni deplasmanda Artvin 

Hopaspor’u da 3-0 yenerek 
aldı, şampiyonluk yarışında 
zirveye ortak oldu. Bu sezona 

teknik direktörlük görevi-
ne kariyerinde birçok kupa 
bulunan Mustafa Reşit Akçay’ı 

getirip şampiyonluk hedefiyle 
başlayan, yıldız futbolcuları 
kadrosuna dahil etmesine 
rağmen transfer döneminde 

takviyeler için geç kalındığı 
eleştirisi alan Karşıyaka, lig başlar 

başlamaz farkını gösterdi. Sezona 
Kırşehirspor beraberliğiyle başladık-
tan sonra dış sahada Bulvarspor’u 3-0, 

İzmir’de 23 Elazığ FK’yı 2-0 yenen 
Kaf-Kaf, en uzak deplasmanda Artvin 

Hopaspor’u da gol yemeden farklı geçti.

Farklı ekarte ettiler
Rakibini ikinci yarıda yıldız golcüleri 

Enes Nalbantoğlu ve İshak Kurt’un yanı 
sına yine yeni transferlerinden Mert 
Torlak’ın golüyle farklı ekarte eden 
Yeşil-Kırmızılı ekip zirveyi yakaladı. 
Grupta Bursaspor’un evinde Muşspor 
1984’le berabere kalmasıyla 4 hafta 
sonunda namağlup 10 puana ulaşan 
Karşıyaka, liderliğe ortak oldu. Ligde, 
Karşıyaka’nın bu hafta Alsancak Stadı’n-
da konuk edeceği Bornova 1877 averajla 
liderliğe kurulurken, Kaf-Kaf’ın yanı 
sıra Bursa ve Silifke Belediyespor’un da 
10’ar puanı var. Taraftarını şampiyonluk 
yarışının havasına erken sokan Karşıya-
ka, Mustafa Reşit Akçay yönetiminde 
çıktığı 4 maçta hiç gol yemezken, 48 yıl 
sonra ilk kez sezonun ilk haftalarında gol 
yemememe serisini de sürdürdü. DHA

ZZiiRVERVE
Sezona Kırşehir beraberliğiyle 

başladıktan sonra dışarıda 
Bulvarsopr’u 3-0, İzmir’de 

23Elazığ FK’yı 2-0 ve 
Artvin Hopaspor’u da 
deplasmanda 3-0’lık 
skorla ekarte ederek 

zirve yürüyüşünü 
sürdüren Karşıyaka, 
dördüncü haftanın 

sonunda 
namağlup 10 

puana yükseldi

YURUYUSUYURUYUSU

Yeni sezona, 
teknik direk-

törlük görevine, kariyerinde 
birçok kupa bulunan Mustafa 
Reşit Akçay’ı getirip şampi-
yonluk hedefiyle başlayan, 

birçok yıldız futbolcuyu kad-
rosuna dahil etmesine karşın 
taraftarından transferde geç 
kalındığı eleştirilerini alan 
İzmir’in 3. Lig 1. Grup’taki 
Yeşil-Kırmızılı temsilcisi Kar-

şıyaka, en uzak deplasmanda 
Artvin Hopaspor’u 3-0 gibi 
farklı skorla yenerek 48 yıl 
aradan sonra ilk kez sezonun 
ilk haftalarında gol yememe 
serisini sürdürdü.

Bu sezon yıldızlar 
topluluğu kadro kuran 

Karşıyaka’da Enes ve İshak, 
gollerini sıralamaya başladı. Geçen 
sezon takımın en golcü ismi olan 

sol kanat Enes, 3-0 kazanılan son iki 
deplasmanda ağları sarstı. Bulvarspor’a 
2 gol atan yıldız futbolcu, deplasmanda 

Hopaspor’un da kilidini açan isim 
oldu. Karşıyaka’ya son 2 sezonun 
3’üncü Lig gol kralı olarak imza 

atan İshak da ilk iki hafta 
suskun kaldıktan sonra 

üst üste Elazığ FK ve 
Hopaspor 
ağlarını sarstı.

Enes ve Enes ve 
İshak’tan İshak’tan 

şovşov

GOL YEMEME GOL YEMEME 
SERISINI SERISINI 

SÜRDÜRDÜSÜRDÜRDÜ

 TORBALI’DA COŞTU TORBALI’DA COŞTU
TFF 2’nci Lig Beyaz Grup ekiplerinden Altınordu, 
bu sezon iç saha maçlarını oynadığı Torbalı’daki 
Metin Oktay Yerleşkesinde oynadığı 3 maçı da 
kazanarak 9 puan topladı. Serpil Hamdi Tüzün 
Sahası’nda konuk ettiği İnegölspor ve Isparta 32 
Spor’u 2-0 mağlup eden İzmir temsilcisi önceki gün 
de 24Erzincanspor’u 2-1 yenerek rakibini liderlik 
koltuğundan indirdi. Deplasmanda çıktığı 2 karşılaş-
mada 1’er puan toplayan Kırmızı-Lacivertliler, evin-
de kayıp yaşamayarak 11 puana ulaştı ve beşinci 
sıradan üçüncübsıraya yükseldi. Zirve ile arasında 2 
puan fark bulunan Altınordu şampiyonluk yarışında 
iddialı olduğunu bir kez daha gösterdi.

Kaan’dan ilk gol
24Erzincanspor maçında penaltı golü ilerakip 

fileleri sarsan Kaan Baysal, Kırmı-
zı-Lacivertli formayla ilk go-
lünü attı. Altınordu’nunikinci 
golünü kaydeden İlkan Sever 
bu sezon ilk gol sevincini ya-
şadı. Altınordu, Erzincan’ın 
ekibinin uzatmadaki penaltı 
vuruşunu gole çevireme-
mesiyle derin nefes aldı. 
Grupta namağlup 3 takım-
dan biri olan Altınordu’nun 
Teknik Direktörü Olcay 
Şahan, maçtan sonra kendisini 
alkışlayan taraftarlara oyuncula-
rını göstererek, “Onları alkışlayın” 
mesajı verdi.DHA

““ ““


